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Glavni in odgovorni urednik
mag. Franci Kotnik

(ML)

(PV)

Nikoli se ne bom upokojil
Kot kaže, se nam obeta nova pokojninska re-

forma. Statistika opozarja, da je treba pokojnin-
ski sistem v Sloveniji prilagoditi dejanskim druž-
benim razmeram, ki jih najbolj zaznamujejo ne-
gativna demografska gibanja oziroma staranje 
prebivalstva. Na ministrstvu za delo, družino, so-
cialne zadeve in enake možnosti so prepričani, 
da je treba doseči nov medgeneracijski dogo-
vor, pri čemer pa ne gre, kot pravijo, le za vpra-
šanje upokojitvene starosti in višino pokojnin. 

V tako imenovani Beli knjigi o pokojninah, ki 
so jo pripravili na ministrstvu, piše, da je cilj re-
forme dolgoročna socialna varnost. Spremem-
ba pokojninskega sistema torej ni le politično in 
ekonomsko vprašanje, je vprašanje naše sku-
pne prihodnosti. Če se o tem ne bomo dogovori-
li, bomo pod vprašaj postavili prihodnost starej-
še generacije, nas in naših otrok. 

Pri simulacijah reformiranega pokojninskega 
sistema so uporabili različne upokojitvene sta-
rosti in različne zavarovalne dobe, pri čemer so 
kot temeljni upokojitveni pogoj predpostavili sta-
rost 67 let in dopolnjenih petnajst let zavaroval-
ne dobe. V tem primeru v povprečju nihče ne bi 
delal dlje kot 40 let, pokojnina pa bi znašala 60 
do 70 odstotkov zadnje plače.

Simulacija predvideva tudi izenačitev načina 
odmere za moške in ženske ter vpeljavo točkov-
nega sistema. Za vsako plačo, glede na njeno 
višino, bi dobili točke. Nominalna vrednost toč-
ke bi se usklajevala z rastjo plač, število zbra-

nih točk pa bi vplivalo na višino pokojnine. Za iz-
račun pokojninske osnove bi se uporabilo naju-
godnejše zaporedje 34 let dohodka.

Avtorji Bele knjige o pokojninah izpostavljajo 
tudi nujnost varčevanja v drugem pokojninskem 
stebru. Vsaj štiri odstotke mesečne plače bi mo-
ral prihraniti vsak posameznik, da bi lahko nato 
prejemal deset odstotkov višjo pokojnino. 

Trenutno se v Sloveniji 70 odstotkov ljudi upo-
koji takoj, ko izpolnijo pogoje. Ko takole poslu-
šam ljudi, najpogosteje slišim razmišljanje v sti-
lu: »Samo da enkrat pridem v penzijo, potem me 
nič več ne briga, saj je država dolžna skrbeti za 
moje mesečne prihodke.«

Sam razmišljam v povsem drugi smeri. Ni-
koli se ne bom upokojil. Seveda bom nekoč tu-
di sam imel status upokojenca, toda upokojil se 
ne bom, tako kot eden od mojih vzornikov Bob 
Proctor. Mnogi od vas ga verjetno poznate iz fil-
ma ali iz knjige Skrivnost. Možakar je star 82 let, 
a potuje po vsem svetu, predava, vodi seminar-
je, piše članke in knjige, vsak teden redno vadi v 
fitnesu. Ko so ga vprašali, kdaj se bo upokojil, je 
odgovoril z vprašanjem: »Povejte mi, zakaj bi se 
upokojil in nehal delati tisto, kar rad delam in v 
čemer uživam?«



Savinjske novice št. 47, 25. november 20164

Tema tedna

Razvrstitev pokojnin glede na občino in vrsto pokojnine, december 2014 (29. 12. 2014)

Občina

Starostne Invalidske Družinske Vdovske Skupaj

Število
Povprečni 

znesek
Število

Povprečni 
znesek

Število
Povprečni 

znesek
Število

Povprečni 
znesek

Število
Povprečni 

znesek

Gornji Grad 500 538,44 104 477,21 77 310,16 57 427,00 738 497,38

Ljubno 443 541,99 122 462,42 56 354,56 58 431,22 679 502,77

Luče 254 489,51 63 430,47 50 300,78 44 418,41 411 449,89

Mozirje 792 612,22 162 525,40 73 380,93 71 498,75 1.098 576,70

Nazarje 446 569,46 123 483,98 54 316,62 41 514,36 664 529,66

Rečica 
ob Savinji

441 568,04 98 480,74 57 335,75 42 399,63 638 522,79

Solčava 97 497,34 19 434,64 14 332,44 10 354,44 140 462,14

Razvrstitev pokojnin glede na občino in vrsto pokojnine, junij 2016 (28. 6. 2016)

Občina

Starostne Invalidske Družinske Vdovske Skupaj

Število
Povprečni 

znesek
Število

Povprečni 
znesek

Število
Povprečni 

znesek
Število

Povprečni 
znesek

Število
Povprečni 

znesek

Gornji Grad 500 538,82 100 464,73 72 310,09 62 441,53 734 498,07

Ljubno 453 548,86 116 472,74 46 340,20 50 442,56 665 513,16

Luče 265 497,71 63 437,14 43 295,25 39 431,94 410 460,91

Mozirje 790 621,40 152 526,41 68 393,29 69 514,82 1.079 586,83

Nazarje 444 574,88 117 491,82 50 326,21 43 515,73 654 537,12

Rečica 
ob Savinji

434 577,42 91 484,92 56 317,76 42 390,94 623 528,00

Solčava 101 508,23 19 443,94 13 318,83 11 364,89 144 471,70

UPOKOJEVANJE IN POKOJNINE V ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI

Kdor bo delal po štiridesetih letih delovne dobe, bo 
deležen ugodnosti

V naboru strukturnih reform, ki jih bo morala sprejeti naša dr-
žava, se pogosto omenja reforma pokojninskega sistema. Za-
radi neugodnega razmerja med številom upokojenih in zapo-
slenih oseb je v naslednji reformi pričakovati zaostrovanje po-
gojev za upokojitev. Tik preden novi pogoji začnejo veljati, se za 
odhod v pokoj odloči večje število oseb, ki že dosegajo zahte-
vane kriterije. Ker takih sprememb še ni pričakovati prav v krat-
kem, na velenjski izpostavi zavoda za invalidsko in pokojninsko 
zavarovanje za zdaj ne beležijo večjega števila strank iz Zgor-
nje Savinjske doline.

REFORMA DO LETA 2020?
Tadeja Dremel, vodja izpostave 

ZPIZ Velenje, pravi, da je umirjen 
trend upokojevanja med drugim 
pripisati tudi temu, da se pokojnin-
ska reforma še pripravlja in da niti 
še ni v javni razpravi. »Slišati je, da 
naj bi do sprememb prišlo do leta 
2020, a sama menim, da bi o tem 
morali že razpravljati in razmišlja-

ti, kako naprej po zaključku spre-
memb zakona ZPIZ-2, ki so v ve-
ljavi od začetka letošnjega leta,« je 
med drugim za tednik Naš čas po-
vedala Dremlova.

SAMO 1,37 ZAPOSLENEGA NA 
ENEGA UPOKOJENCA

Razmerje med upokojenci in de-
lovno aktivnim prebivalstvom je po 

njenem mnenju namreč na najnižji 
sprejemljivi točki. »Danes dela 1,37 
zaposlenega za enega upokojen-
ca. Če se ne bo povečalo število 
zaposlitev, ugodnejšega razmer-
ja ne moremo pričakovati, kar pa 
zagotovo ni dobro,« dodaja Tadeja 
Dremel in meni, da so potrebna tu-
di nova delovna mesta.

TRENDI UPOKOJEVANJA SE 
UMIRJAJO 

Kot kažejo statistični podatki, se 
trendi upokojevanja v Saša regiji 
po letu 2013 umirjajo. Znotraj po-
sameznih vrst pokojnin so giba-
nja različna. Konec leta 2014 so bi-
li v regiji 11.103 starostni upokojen-
ci, konec lanskega leta pa 11.247, 
kar je za 1,29 odstotka več. Število 
teh je sicer najmanj naraslo v ob-
činah Zgornje Savinjske doline in 

v Mestni občini Velenje. V zadnjih 
treh letih zaznavajo padec invalid-
skih upokojitev. 

UGODNOSTI ZA PODALJŠANO 
DELO

Po veljavni zakonodaji imajo 
osebe, ki že izpolnjujejo pogoje za 
upokojitev in se odločijo za podalj-
šano zaposlitev, pravico do nekate-

rih ugodnosti. Oseba, ki ostane ak-
tivna v delovnem razmerju za poln 
delovni čas, lahko uveljavi 20-od-
stotno izplačilo pokojnine. Dana je 
tudi možnost biti upokojen in hkra-
ti opravljati določeno delo za krajši 
delovni čas, to je najmanj deset ur 
na teden. To možnost izrabijo pred-
vsem samostojni podjetniki. Za tis-
te, ki delajo več kot 40 let, pa je v 
veljavi višje vrednotenje pokojnin-
ske dobe pri odmeri pokojnine. VIR: Statistična služba SPIZ

Tadeja Dremel: »Danes dela 1,37 
zaposlenega za enega upokojenca. 

Če se ne bo povečalo število 
zaposlitev, ugodnejšega razmerja 
ne moremo pričakovati, kar pa 
zagotovo ni dobro.« (Foto: ML)
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Tema tedna, Aktualno

PODALJŠANO DELO ODVISNO OD 
POKLICA

Omenjene ugodnosti so eden 
od dejavnikov pri odločitvi za po-
daljšano delo. Veliko vlogo ima po 
izkušnjah sodeč tudi poklic in delo 
osebe, ki izpolnjuje pogoje za upo-
kojitev. Med tistimi, ki so pripravlje-
ni delati dalje, skoraj ni proizvodnih 
delavcev. Ti so iztrošeni in si želijo 
čim prej v pokoj. Marsikdo izkoris-
ti prvi možen datum za odpoved 
delovne pogodbe in za prijavo ter 
prejemanje nadomestila na zavo-
du za zaposlovanje ter pozneje za 
upokojitev. 

Drugače je pri z osebami v sa-
mostojnih in v intelektualnih pok-
licih ter pri strokovnih zaposlitvah, 
kjer delodajalec take ljudi potre-

Vera Pečnik, podpredsednica Zveze 
društev upokojencev Slovenije: 

»Naša zveza se aktivno vključuje 
v razpravo o tako imenovani beli knji-
gi o pokojninski reformi. Pripravljeni 
smo podpreti zvišanje starostne do-
be za upokojevanje na 67 let. Razlog 
je ta, da se življenjska doba dviga, da 
je marsikdo do te starosti še vitalen in 
tudi pripravljen opravljati svoje delo. 

Pripravili pa smo peticijo za dvig 
zneska pokojnine za izpolnjenih 40 
let delovne dobe. Ta mora biti takšna, 
da bo zagotavljala človeka dostojno 
življenje. Zavzemamo se tudi za vrni-
tev pravice do posmrtnin in pogreb-

nin. Ker sami kot asociacija civilne družbe nimamo neposredne politične 
moči, bomo v kratkem obiskali številne poslance in različne poslanske sku-
pine, jim predstavili problematiko in jih poskušali pridobiti za naše predloge.«

buje in je zato tudi bolj pripravljen 
prisluhniti njihovim potrebam. Ta-
ke osebe večkrat celo ne želijo v 
pokoj.

ZGORNJESAVINJSKE POKOJNINE 
PODPOVPREČNE

Pokojnine na območju Saša re-
gije so tudi na račun rudarskih po-
kojnin iz preteklosti nekoliko nad 
slovenskim povprečjem. Povpreč-
ni znesek vseh pokojnin, tako sta-
rostnih kot ostalih, v regiji znaša 
728 evrov. Če pogledamo zneske 
pokojnin v naših občinah, je naj-
nižje Solčava s povprečno nekaj 
več kot 460 evri, najviše pa Mozir-
je s skoraj 570 evri povprečne po-
kojnine.

Marija Lebar

(Foto: JM)

SLOVENSKA ŽENSKA ZVEZA PRI SLS 

Mozirjanka Lilijana Rakun izvoljena za podpredsednico 

Predstavnice zgornjesavinjske SŽZ so na volitvah doživele doslej največji uspeh. Lilijana Rakun (četrta 
z leve) je postala ena od treh podpredsednic zveze. (Fotodokumentacija SŠZ)

V soboto, 19. novembra, je v Majšperku pote-
kal volilni kongres Slovenske ženske zveze (SŽZ) 
pri SLS. Kongresa so se udeležile tudi predstav-
nice zgornjesavinjske SŽZ in na volitvah dožive-
le doslej največji uspeh. Lilijana Rakun je posta-
la ena od treh podpredsednic zveze.

Rakunova je kandidirala za podpredsednico 
in za članico upravnega odbora. Za obe pozici-
ji je dobila dovolj glasov. Ker se po poslovniku 
funkciji izključujeta, je izbrala podpredsedniško 
mesto in postala ena od treh podpredsednic. 
Tajnica zgornjesavinjske SŽZ Nevenka Preseč-
nik je ob tem dejala: »To je za nas velik uspeh, 
saj na takem mestu še nismo imele naše člani-
ce. Je pa to ne samo za Lilijano, ampak tudi za 
nas velika obveza in odgovornost, da si prizade-
vamo delati dobro za boljše življenje vseh ljudi 
in za prepoznavnost Zgornje Savinjske doline.«

Lilijana Rakun se že dolga leta posveča de-
lovanju na karitativnem in socialnem področju. 

STAVKA ZDRAVNIKOV ZAMRZNJENA

Bolniki si lahko oddahnejo, stavka se ne bo zaostrila
Po tednu dni stavke sta pogajalski strani sin-

dikata zdravnikov in zobozdravnikov Fides in 
vlade dosegli dogovor, na osnovi katerega je Fi-
des napovedano zaostritev stavke odpovedal in 
stavko zamrznil za dva meseca. Vlada ima se-
daj čas, da opravi zaveze iz sporazuma, ki jih 
mora potrditi državni zbor.

DOSEŽEN SPORAZUM
Fides in vlada sta dosegla sporazum o stan-

dardih in normativih, po katerih naj bi imeli 
zdravniki več časa za bolnika. Za svoje delo bo-

do ustrezno nagrajeni. Pogajanja o ureditvi polo-
žaja mladih specialistov in specializantov se bo-
do nadaljevala takoj, kar bo urejeno v aneksu h 
kolektivni pogodbi.

NAGRAJEVANJE IN ČAKALNE DOBE
Po mnenju zdravstvene ministrice Milojke Ko-

lar Celarc naj bi dogovorjene spremembe vpli-
vale na krajšanje čakalnih vrst, kakovostnejšo 
zdravstveno obravnavo, nanašajo se na obre-
menjenost zdravnikov. 

Za dodatne preglede bodo zdravniki nagraje-

ni z variabilnim delom plače. Družinski zdravni-
ki bodo tako lahko prejeli dodatnih deset odstot-
kov plače, na terciarni ravni pa bodo nagrajeni 
za skrajševanje čakalnih dob.

Ministrica je po pogajanjih dejala, da bo vla-
da letno namenila od 36 do 40 milijonov več za 
skrajšanje čakalnih vrst, plače in nagrade zdrav-
nikom. Glavni pogajalec Fidesa Konrad Kuštrin 
je povedal, da bodo do konca leta nadoknadi-
li v času stavke odpadle posege in specialistič-
ne preglede.

Štefka Sem

Tako načrtuje delovati tudi v prihodnje. »Izvoli-
tev pomeni še več zavzemanja za tiste, ki si sa-
mi ne morejo pomagati. Ženske smo lahko us-
pešne in angažirane tako v karieri kot v druži-
ni pa tudi v širšem družbenem okolju. O tem, 
kako bo potekalo delo zgornjesavinjske ženske 

zveze, bomo dorekle na občnem zboru in na 
srečanju, ki ga bomo pripravile v začetku pri-
hodnjega leta. Že zdaj k udeležbi in k sodelova-
nju vabim vse ženske, ki simpatizirajo z našimi 
usmeritvami.«

Marija Lebar
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Iz občin, Oglasi

SGP GRADITELJ D. D.

Predstavitev večstanovanjskega objekta Podrožnik Mozirje

SGP Graditelj je uveljavljeno, zaupanja vredno podjetje z 
vrsto referenčnih stavb, ki so zrasle predvsem na območju 
Ljubljane, Domžal, Kamnika in okolice. V zadnjih treh dese-
tletjih so zgradili prepoznavno blagovno znamko.

Lamela C, kjer je potekal dan odprtih vrat, je zasnovana kot 
večstanovanjsko poslovna stavba. (Foto: Primož Vajdl)

Podjetje SGP Graditelj d. d. iz 
Kamnika je v soboto organiziralo 
dan odprtih vrat večstanovanjske-
ga poslovnega objekta v Podrožni-
ku, ki je bil namenjen širši množi-
ci ljudi, še posebej zainteresiranim 
kupcem, saj vsa stanovanja še ni-
so prodana. Cene stanovanj, kate-
rih površine so med trideset in sto 
kvadratnimi metri, se gibljejo med 
55 in 150 tisoč evri.

OBJEKT BO SESTAVLJEN IZ 
VZPOREDNIH LAMEL

Na zemljišču, v neposredni bliži-
ni centra Mozirja, večjem od 7.000 
kvadratnih metrov, bo investitor do-
končal objekt, sestavljen iz treh po-
dobnih vzporednih lamel (A, B in 
C), ki omogočajo njegovo fazno iz-
gradnjo. Objekt bo po vertikali de-
ljen na poljavno pritličje in štiri eta-

že s stanovanjskimi enotami različ-
nih velikosti. 

VSAKA LAMELA PREDSTAVLJA 
SAMOSTOJNO STAVBO

Na severni strani bodo lamele 
v pritličju medsebojno povezane 
s polvkopano garažo, v kateri se 
bodo nahajala lastniška parkirna 
mesta za potrebe stanovalcev, na 
južni strani se objekt odpira proti 
dostopni ulici. Vsaka lamela pred-
stavlja samostojno stavbo, ki lah-
ko deluje kot funkcionalno zaklju-
čena stavba. 

ZASNOVA LAMELE C
Lamela C, kjer je potekal dan 

odprtih vrat, je zasnovana kot 
večstanovanjsko poslovna stavba. 
Etažnost stavbe je pritličje, tri nad-
stropja in mansardna etaža. V pri-

tličju se nahaja poslovni prostor, 
lastniška parkirna mesta, glavni 
vhod za stanovanjski del s stopni-
ščem in dvigalom, shrambe posa-
meznih stanovanj ter skupni in po-
možni prostori stavbe (kolesarni-
ca, skupni hodniki pred shramba-
mi, elektroenergetski prostor, pros-
tor toplotne postaje in vozne ter 
manipulativne površine v garaži). 

Od prvega do tretjega nad-

stropja se v vsaki etaži nahaja po 
sedem stanovanj, stopnišče z dvi-
galom ter skupni hodnik, v man-
sardi pa so štiri stanovanja, sto-
pnišče z dvigalom, skupni hodnik, 
shrambe za stanovanja mansar-
dne etaže, prostor čistil ter neizko-
riščena podstreha. V stavbi lame-
le C je predvidenih 25 stanovanj-
skih enot. 

PR

OBČINSKI SVET SOLČAVA

Letos zaključene številne investicije
Na zadnji seji solčavskega ob-

činskega sveta je županja Katari-
na Prelesnik svetnike seznanila z 
izvedenimi investicijami v cestno 
infrastrukturo in vodovodno omrež-
je v letošnjem letu v občini. Svetni-
ki so menili, da je bilo opravljenega 
veliko dela in da so bile investicije 
velik zalogaj za občinski proračun. 
Hkrati so nakazali potrebe po inve-
sticijskih ukrepih v prihodnjem letu.

IZBOLJŠAVE CESTNE 
INFRASTRUKTURE

Županja je povedala, da so 
zaključili asfaltiranje v Logarski do-
lini, Robanovem kotu in v središ-
ču same vasi Solčava. Prav tako 
so bila zaključena vsa načrtovana 
vzdrževalna dela na gozdnih in ob-
činskih cestah. Zahvalila se je pod- 
županu Francu Ošepu in svetniku 
Stanislavu Štiftarju, ki sta aktivno 
sodelovala pri omenjenih projektih. 

Glede na to, da gre leto h koncu, 
je predlagala, da se čim prej pripra-
vi plan del za leto 2017. Franc Ošep 
je dodal, da se je v občini letos as-
faltiralo skupno skoraj 3 km cest, 
kar je za občinski proračun velik 
zalogaj. Poleg tega so v Logarski 
dolini zakrpali udarne jame in sa-
nirali most pri počitniškem domu 
podjetja Cinkarna Celje. 

Svetniki so v razpravi pozitivno 
ocenili izvedene investicije. Zaže-
leno bi bilo, da bi tak tempo ohra-
nili tudi prihodnje leto in posodobili 
ceste še do nekaterih oddaljenih in 
više ležečih kmetij.

V PRIHODNJE DOVOLJ PITNE 
VODE

Glede izvedenih investicijskih del 
na vodovodnem omrežju je podžu-
pan Franc Ošep povedal, da so le-
tos odpravili kar nekaj napak, saj 
je prihajalo do velikih izgub vode. 

V poletnem času je bila zaradi po-
manjkanja že ogrožena vodooskr-
ba. Na omrežju je bilo potrebno naj-
ti napake, zaradi katerih je prihaja-
lo do izgub. Do sedaj so vse najde-
ne napake sanirali, tako da se je po-
raba vode zmanjšala kar za polovi-
co. Na določenih mestih je potrebno 

modernizirati omrežje z ventili in na-
mestiti števce, saj bi tako lažje od-
krivali napake. Nedavno so sanira-
li in očistili vodno zajetje pri Ušovni-
ku. Glede na posege, izvedene v le-
tošnjem letu, v prihodnje ne bi sme-
lo več primanjkovati pitne vode.

Marija Lebar

OBČINSKI SVET NAZARJE

Zelena luč za odlok o turistični 
taksi

V nazarski občini pričakujejo ra-
zvoj turizma. Sedaj veljavni odlok o 
turistični taksi sega še v leto 1997. 
Prihodek iz tega vira je v občini mini-
malen. V letu 2012 je bil sprejet za-
kon o spodbujanju in razvoju turiz-
ma. Na tej osnovi je občinska upra-
va pripravila predlog novega odlo-

ka, ki je usklajen z omenjenim za-
konom. Odbor za negospodarstvo 
in javne službe družbenih dejavno-
sti na odlok ni imel pripomb in je 
predlagal, da ga občinski svet potr-
di. Svetniki so odlok v prvi obravnavi 
na seji sveta soglasno potrdili.

Marija Lebar
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ZGORNJESAVINJSKE BABIČINE DOBROTE

Žlinkrofi in domači namazi si utirajo pot v svet

V kuhinji Fašunove hiše ročno valjajo testo, naredijo maso in z ljubeznijo 
oblikujejo izdelek v tradicionalno obliko petelinčka. 

(Fotodokumentacija Vias projekt)

V podjetju Vias projekt so se lo-
tili izdelave mesnih in čemaževih 
žlinkrofov, kakršne so nekoč dela-
le naše babice. Iz prvovrstnih se-
stavin ročno izdelujejo žlinkrofe, ki 
jih že lahko najdemo v številnih tr-
govinah in tudi priznanih gostilnah. 
Jed, ki je bila včasih pogosto na 
mizah, je značilna zgornjesavijska 
jed, katero so se v podjetju odločili 
širiti in ponuditi tako na domačem 
kot tujem trgu.

V izdelavo žlinkrofov je po be-
sedah Matjaža Vrtarja vloženo ve-
liko dela, saj je vse izdelano roč-
no. Ročno valjajo testo, naredijo 
maso in potem z ljubeznijo obli-
kujejo izdelek v tradicionalno ob-
liko petelinčka. Delovni proces po-
teka na Ljubnem ob Savinji v kuhi-

nji Fašunove hiše. »V kulturno zgo-
dovinski stavbi izdelujemo jed, s 
katero smo povezani od nekdaj 
in vse to lepo sovpada,« je dodal 
Vrtar, ki se je k izdelavi žlinkrofov 
podal z željo po promociji starih 
domačih jedi.

Žlinkrofi pa niso edina babičina 
jed, ki jo izdelujejo. Počasi, a vztraj-
no širijo ponudbo tudi na domače 
namaze. Posebej poznan je njihov 
čemažev namaz. Ponudbo bodo 
razširili z namazi na osnovi troske. 
Poleg tega bo del njihove ponudbe 
postal ajdnek. Njihova želja osta-
ja predvsem širitev ponudbe zgor-
njesavijskih jedi, izdelanih po babi-
činih receptih in z obilo ljubezni do 
dobre domače hrane.

PR

SAVINJSKO-ŠALEŠKA GOSPODARSKA ZBORNICA 

Regijsko srečanje podjetnikov s predstavljenimi aktualnimi 
vsebinami

Sekcija računovodskih servi-
sov pri Savinjsko-šaleški gospo-
darski zbornici (SŠGZ) je organi-
zirala regijsko srečanje podjetni-
kov, ki so lahko prisluhnili števil-
nim zanimivim in aktualnim vse-
binam s področja njihovega dela 
ter drugih, za vodenje podjetij po-
membnih tem. Predsednica sekci-
je Petra Pleterski je predstavila po-
tek srečanja, zatem je o aktualnih 
aktivnostih Gospodarske zborni-
ce Slovenije (GZS) in SŠGZ spre-
govorila predsednica slednje dr. 
Cvetka Tinauer.

POGLED NA NAŠE 
GOSPODARSTVO

V krajši razpravi je Tinauerjeva 
omenila Vrh slovenskega gospo-
darstva in aktualne poglede na na-
še gospodarstvo z vidika digitalne 
regulative ter brezpapirnega poslo-
vanja v gospodarskih družbah. De-
jala je, da so takšne oblike izobra-
ževanja in povezovanja dobra pri-
ložnost za seznanjanje s trendi po-
slovanja ter prevzemanje prakse iz 
sredin, kjer so morda že korak pred 
nami.

NEKAJ VSEBIN ZA FINANČNO 
PODROČJE

Potem ko so v lanskem le-
tu ob uvajanju davčnih blagajn 
poglobljeno razpravljali o težavah 
in prednostih novega sistema iz-
stavljanja računov ter s tem po-

vezano evidentiranje davščin, so 
udeležencem regijskega sreča-
nja tokrat predstavili učinke uved-
be le-teh. Še vedno aktualno temo 
sta analitično prikazali Helena Se-

lič, vodja sektorja za davke, in Frida 
Gorčan, vodja oddelka za informi-
ranje in register s Finančnega ura-
da Velenje. 

Kako se zavarovati pred tvega-
njem plačil ob sodelovanju z novi-
mi, nepoznanimi partnerji, je svo-

je izkušnje predstavila družba Prva 
bonitetna agencija (Mihaela Plo-
šinjak) ter o zagotavljanju virov fi-
nanciranja za rast podjetja druž-
ba Prva finančna agencija (Nata-

ša Vodopivec). Predstavili so tu-
di ponudbo delniške družbe De-
lavske hranilnice (Samo Pečar) 
ter o uspešni prodaji »sebe« pred-
stavnik družbe Racio razvoj (Ma-
tjaž Ahac). 

DOBRODOŠLO ZNANJE 
ZAPOSLENIM IN VSAKEMU 

OBČANU
V zadnjem delu srečanja je pred-

stavnik Društva varnostnih inženir-
jev DVI Velenje, predsednik Andrej 
Majdak v krajšem predavanju o ob-
veznostih s področja varstva pred 
požari, potrebi in preventivnih me-
rah v vsakem podjetju ali na domu, 
predstavil potrebe po izobraževa-
nju in usposabljanju, požarno-var-
nostnih načrtih ter izbiri protipožar-
nih sredstev in opreme za preven-
tivno in hitro začetno gašenje ter 
obveznosti do zakonodaje. Temelj-
ne postopke oživljanja in uporaba 
avtomatskega defibrilatorja pa je 
prikazala Janja Rotovnik Turinek, 
diplomirana medicinska sestra in 
magistrica zdravstvene nege iz 
ambulante Janežič-Blatnik.

Jože Miklavc

Na posvetu podjetništva so udeležencem predstavili različne strokovne 
teme. (Foto: Jože Miklavc)
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BOJAN BIDER S. P., KMETIJSKI STROJI

Preko izkušenj do inovacij in kvalitetnih izdelkov

Bojan Bider je proizvodnjo zasnoval tako, da je vsak proizvod namenjen 
točno določenemu kupcu. (Foto: Benjamin Kanjir)

Začetek podjetja Bider, kmetijski 
stroji, iz Dol-Suhe sega v leto 1970, 
ko je gospodar na kmetiji Jože Bi-
der izdelal prvi mešalnik gnojevke 
na traktorski pogon. Iz potrebe po 
lažjem in učinkovitejšem kmetova-
nju so inovativno nastajali vedno 
novi in novi stroji. Leta 2002 je za-
deve prevzel Bojan Bider, ki je raz-
širil proizvodnjo, odprl nova delov-
na mesta in začel graditi strategi-
jo podjetja na individualni obravna-
vi strank.

Bojan se spominja, kako je že v 
ranem otroštvu hodil v delavnico in 
očetu pomagal pri delu. Saj ne, da 
bi naredil kaj koristnega, počasi pa 
je vzljubil delo in se začel uvajati. 
Začutil je, da je to njegov poklic in 
nato s tem namenom pridobil na-
ziv tehnika kmetijske mehanizaci-
je. Po opravljenem šolanju je prev-
zel vodenje proizvodnje, ki je poleg 
kmetovanja vse bolj postajala us-
pešno podjetje. Odločil se je, da za-
posli več delovne sile in razširi pro-
izvodnjo. Tako danes različne proi-

zvode izdeluje devet zaposlenih in 
domači. Še vedno pri delu poma-
ga oče Jože, najbolj na področju 
razvoja, saj mu idej za nove stroje 
ali izboljšave starih ne zmanjka. V 
veliko pomoč mu je tudi žena Albi-
na, ki poleg gospodinjskih opravil 
poprime za delo v proizvodnji. 

»V zadnjem času se največ 
ukvarjamo s sekalniki. Od traktor-
skih do elektromotornih ali gnanih 
z dizel motorji. Od manjših do več-

jih, kar pač kdo potrebuje. Smo ze-
lo prilagodljivi in izdelamo to, kar 
stranka rabi. Seveda ne smemo 
pozabiti na ogrevanje na lesne se-
kance, se pravi avtomatskih peči 
za kurjenje na lesne sekance, ki jih 
prav tako dobro tržimo. Smo med 
redkimi proizvajalci, ki konkretno 
proizvajamo te izdelke. Iz nule iz-
delamo kompleten sistem, kar po-
meni, da naredimo najbolj optimal-
no za vsako stranko,« pravi Bojan, 

ki prisega na individualen pristop 
do kupcev. Ob tem zagotavlja, da 
vsakdo za najboljšo ceno dobi naj-
več, saj so spričo 47-letne tradici-
je in izkušenj prilagodljivi. V letoš-
njem letu so pričele zopet rasti tu-
di potrebe po izdelavi puhalnikov in 
teleskopskih trosilnikov sena.

Ob trenutni situaciji na trgu Bo-
jan ne vidi potrebe po širjenju proi-
zvodnje. Pridnost in kvaliteta sta vrli-
ni, ki zagotavljata plače trenutno za-
poslenim, čeprav vedno ni lahko. 
So pa v ozadju trije sinovi, ki se ali 
so se že izšolali za tehnike mehat-
ronike. Odvisno od tega, kam jih bo 
poklicna pot in želja po uresničeva-
nju potegnila, je po svoje odvisna tu-
di prihodnost podjetja. Ob obilici de-
lovnih strojev, ki napolnjujejo delav-
nico, polno izdelkov v izdelavi, se za 
svetlo prihodnost podjetja Bider ne 
gre bati. Bojan je uvedel dobre, re-
alne in jasne smernice, zgrajene na 
trdnih temeljih, ki jih je postavil oče 
Jože, kmet inovator.

PR

CENTER HIPNOZE JEZERNIK 

Odlično orodje za izboljšanje kvalitete življenja 

Danilo Jezernik

Danilo Jezernik se je s hipnozo v 
takšni obliki resno srečal nekaj ča-
sa nazaj, opravil intenzivni med-
narodni tečaj in izpit za hipnotera-
pevta. Tako je prejel odlično orod-
je, s katerim lahko pomaga ljudem, 
jim tako ponudi še eno možnost na 
poti življenja, da ga izboljšajo, dvig-
nejo, se ponovno veselijo vsakega 
trenutka s samim seboj in z ljudmi, 
s katerimi so obdani.

»Čas, ki ga imate, je dragocen 
in vsak izmed vas ga ima pravi-
co izkoristiti najlepše in najbolj-
še. To vam je bila dana pravica ob 
rojstvu. Vsak izmed vas je unika-
ten in vsak ima pravico živeti v mi-
ru, biti srečen ter zadovoljen s sa-
mim sabo poln pozitivnih čustev 
in misli. Žal pa so kulturni kora-
ki tega stoletja večini nerazumljivi. 
Smo priča izkoriščanju in izpušča-
nju atomske energije, letenju v ve-
solje, digitalizaciji vsakodnevnega 
življenja in številni drugi napredni 
tehnologiji. 

Zdi se, da smo kljub vsej tej op-

remi in znanju neuspešno poizku-
šali najti najbolj pomembno stvar 
od vseh – notranji mir. Namesto te-
ga smo uvedli stres kot dejstvo živ-
ljenja in se na žalost naučili se za-
našati na zunanje vire, ki nam nudi-
jo samo udobje. Ljudje dan danes 
vse preveč živijo v strahu, nezado-
voljstvu, nesreči, pasivnosti. Hipno-
za oziroma hipnoterapija je odlič-
no orodje za izboljšanje kvalitete 
življenja na področjih, kot so pre-
magovanje strahov, fobij, stresa, 
depresije, jeze, zamer, jecljanje, iz-
boljšanje učnega uspeha, koncen-
tracije, spomina, samozavesti, par-
tnerskih odnosov, športnih dosež-
kov, prodaje, uspeha, pomaga pri 
prenehanju kajenja, pri hujšanju ... 

Ampak žal različni mediji, film-
ske industrije in ljudje hipnozo na-
pačno predstavljajo ter prikazujejo. 
Mnogi hipnozo še danes (a na sre-
čo vse manj) zavijajo v neko misti-
ko, čarovništvo ali hudodelstvo in 
zato je žal tako močno ter učinko-
vito orodje za izboljšanje človeka v 

mnogih pogledih še vedno napač-
no razumljeno. Življenje je lahko ve-
liko bolj preprosto, mirno in moj na-
men je pomagati vsem, ki si resnič-

no želijo spremembe. Vsak si za-
služi novo priložnost na poti življe-
nja,« pravi Danilo Jezernik.

V Centru Hipnoze Jezernik ima-
jo tudi hipnoterapevtko Tatjano, ki 
se prav tako ukvarja s ThetaHealin-
gom. Gre za tehniko oziroma me-
ditacijski proces, ki ustvarja fizično, 
psihološko in duhovno izboljšanje 
in »celjenje« z uporabo Theta mož-
ganskih valov. S to tehniko poma-
gamo sebi in drugim pri odpravlja-
nju raznih težav, s katerimi se spo-
padamo skozi dan ali življenje.

Intenzivno izobraževanje za hi-
pnoterapevta sta oba končala na 
OMNI Hypnosis Trainning Centru, 
ki je potekalo v Sloveniji. Delo sta 
nadaljevala takoj po koncu šola-
nja.

»Stanje hipnoze je najbolj nor-
malna in naravna človeška izkuš-
nja. Izkušnja, ki se pojavi tik pred 
spanjem, ko se izgubite v mislih, 
glasbi, filmu ali v ljubezni,« zaklju-
čuje naš pogovor Danilo Jezernik.

PR
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PODJETJE PODKRIŽNIK V NAZARJAH

Devetošolcem ponudili pogled v prihodnost, podjetja in mogoče 
tudi njihove

Učenci devetih razredov osnovnošolskega iz-
obraževanja se bodo morali kmalu odločiti za 
začetek poklicne poti, zato je bilo povabilo pod-
jetja Podkrižnik iz Nazarij dobrodošlo za vse de-
vetošolce v dolini. S pomočjo vodstva so si ogle-

dali zgornjesavinjsko podjetje, ki pozna uspeš-
nost in ima visoko zastavljene cilje odličnosti tu-
di za prihodnost. Preden je učence nagovoril di-
rektor Iztok Podkrižnik, so se seznanili z dejav-
nostjo podjetja.

VODILNI SPREJELI UČENCE V AVLI 
PODJETJA

Začetki podjetja segajo v leto 1987. Tri le-
ta kasneje so pričeli s proizvodnjo zobnikov, je 
ob posnetkih na platnu povedal Jure Podkrižnik. 
Danes s pomočjo razvoja in visoke tehnologije 
proizvodnja obsega širok spekter produktov. V 
nadaljevanju so bili devetošolci poučeni o izdel-
kih oziroma polizdelkih proizvodnje in o proce-
sih z namenom, da se srečajo s poklici, ki so za 
delo v podjetju potrebna osnova.

RAZVIJAJO NOVOSTI ZA SVETOVNI TRG
Direktor podjetja Iztok Podkrižnik, po pokli-

cu strojnik, je povedal sin Jure, je z odprtostjo 
za ideje in z močno vizijo dosegel, da je nastalo 
podjetje, ki zaposluje ljudi sposobne kreativne-

ga razvoja novosti za svetovni trg. Za delovanje 
podjetja je poleg strokovnjakov v proizvodnji pot-
rebnih veliko poklicev in podpornih ekip, vodilnih 
kadrov in kadrov za trženje ter dobavo.

PRIHODNOSTI TUDI V ROBOTIKI, VOJNI 
INDUSTRIJI IN MEDICINI

Podjetje Podkrižnik izdeluje komponente in mo-
dule za belo tehniko, profesionalna ročna orodja, 
za stavbno mehanizacijo, varnostne sisteme, na-
predne module pa vgrajujejo tudi v mobilnost. 
V bližnji prihodnosti bodo njihovi produkti našli 
prostor tudi v robotiki, vojni industriji ter medicini, 
je zaključil Jure Podkrižnik. Slišano so učenci vi-
deli še v kratkih filmskih prikazih – od robota, ki 
rokuje z kozarci, do inovativnih avtomobilov, ki pri-
kazujejo odličnost današnje mobilnosti.

VPOGLED V SRCE PODJETJA
Učenci so se razdelili v štiri skupine in se z vo-

dilnimi podali na ogled, na katerem so spozna-
li vse po vrsti – od ljudi v proizvodnji do računo-
vodje v pisarni. Izvedeli so, kaj je načrt proizvo-

dnega procesa, kdo je »dirigent«, ki usklajuje 
stroje v proizvodni hali, kako iz plastičnih kroglic 
skozi kalup nastane polizdelek za belo tehniko, 
kako poteka projektno vodenje v podjetju ter ka-
ko strokovnjakinja za finance uravnava rentabil-
nost podjetja, katerega cilj in vizija je postati eno 
izmed vodilnih podjetij na področju pogonske 
tehnike.

KOMU BODO NOVE INFORMACIJE 
VODILO?

Spodbudne besede direktorja in vodilnih so 
bile izrečene, zdaj je na posameznikih, da uvidi-
jo, kaj bi radi delali v življenju. Ob slednjem vpra-
šanju jih je bilo le malo, ki so to vedeli in katera 
šola pelje do tja.

Slavica Tesovnik

S pomočjo vodstva so si zgornjesavinjski devetošolci ogledali podjetje Podkrižnik, ki pozna uspešnost in ima visoko zastavljene cilje odličnosti tudi za 
prihodnost. (Foto: Slavica Tesovnik)

OBČINSKI SVET NAZARJE

Pripombe na osnutek odlokov o glasbeni šoli
Na novembrski seji nazarskega občinske-

ga sveta sta bila v obravnavi predloga odlokov 
o ustanovitvi javnega izobraževalnega zavoda 
Glasbena šola Nazarje in o ustanovitvi sveta te-
ga zavoda. Vsebino je pred tem obravnaval pri-
stojni odbor in imel na predloga nekaj pripomb. 
S temi pripombami dopolnjena predlagana od-
loka so svetniki v prvi obravnavi potrdili.

KRITERIJ ŠTEVILO PREBIVALCEV
Doslej je bila ustanoviteljica JZ Glasbena šo-

la Nazarje le Občina Nazarje. Glasbeno izobraže-
vanje v tej šoli koristijo učenci iz vseh občin Zgor-

nje Savinjske doline in je zaradi tega, ker ostale 
občine niso bile ustanoviteljice, pri financiranju s 
strani teh občin prihajalo do določenih težav. No-
vi predlog odloka o ustanovitvi predvideva kot 
ustanoviteljice vseh sedem občin doline. Kriterij 
za ustanovitvene deleže je število prebivalstva v 
posamezni občini. Občina Nazarje bo tako ime-
la nekaj več kot 16-odstotni ustanovitveni delež. 
Ob tem je potrebno imenovati svet ustanoviteljic, 
ki ga sestavljajo župani občin ustanoviteljic.

Vsebino odlokov je predhodno obravnaval 
odbor za negospodarstvo in javne službe druž-
benih dejavnosti. Predsednica odbora Tatjana 

Jurjovec je povedala, da so imeli v zvezi s pre-
dlogoma nekaj pripomb. Tako je na primer ne-
konsistentno navajanje zdaj naziva direktor, 
zdaj ravnatelj šole. Nekaj dopolnil je predlagala 
tudi pravno zakonodajna komisija. 

Glede možnosti podružnic glasbene šole je 
župan Matej Pečovnik pojasnil, da trenutno za-
nje ni pogojev. Kljub temu naj bi v 7. členu pravil-
nika ostala dikcija, da zavod lahko ustanovi po-
družnico, če bi morda kdaj pozneje nastopili po-
goji ali potreba za to. Svetniki so tako dopolnje-
no gradivo v prvi obravnavi potrdili.

Marija Lebar
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18. ZLATA PALETA V TRBOVLJAH

Zlata paleta Špecovi, srebrna Kolarjevi

Anka Rakun, Neva Kolar, Marjeta Spec in Blanka Božič (z leve) so svoja 
certificirana dela postavile na ogled na zaključni razstavi v Trbovljah. 

(Foto: ŠM)

Zveza likovnih društev Slovenije je 
12. novembra v Delavskem domu v 
Trbovljah pripravila zaključno razsta-
vo likovnih del 18. Zlate palete. Na njej 
so bila razstavljena dela, ki so na te-
matskih razstavah po Sloveniji prido-
bila certifikat kakovosti. Iz društva Gal 
se na področju osnovne tehnike s cer-
tifikatom za kakovost lahko pohvali 
Blanka Božič z delom Pogled na Jalo-
vec, na področju grafike Marjeta Špec 
z delom Marija pomagaj Brezje, na 
področju modernega slikarstva Neva 
Kolar z delom Cerkvene ladje in Anka 
Rakun z delom Alkoholne blodnje. 

O razstavi je spregovoril predse-
dnik zveze Branko Železnik in pouda-
ril, da zveza teži k temu, da sledi so-

dobnim smernicam likovne umetno-
sti. Letos je bilo izbranih 685 del 246-
tih avtorjev, podeljenih je bilo 177 pri-
znanj in 63 certifikatov kakovosti. Na 
zaključni razstavi certificiranih likov-
nih del je komisija podelila po se-
dem zlatih, srebrnih in bronastih pa-
let. Srebrno si je za svoje delo prislu-
žila Kolarjeva, zlato pa Špecova. Na 
osnovi Pravilnika o vrednotenju je 
zveza objavila tudi prvih deset dru-
štev po uspešnosti. Gal je na petem 
mestu. Po besedah podpredsednice 
Blanke Božič letošnji zdrs z lanskega 
drugega na peto mesto ni neuspeh, 
temveč spodbuda, da sta potrebna 
poglobljeno učenje ter vztrajno delo..

Marija Šukalo

ŽUPNIJA NAZARJE OB PRAZNIKU SVETEGA MARTINA

Praznovanje obletnic porok, otvoritev razstave ikon in blagoslov vina

V prostorih župnije Nazarje se s svojimi deli predstavlja Irena Remic. 
(Foto: Barbara Rozoničnik)

Nekateri zakonski pari, ki v tem 
letu obeležujejo okrogli jubilej, so 
se na Martinovo soboto v nazarski 
cerkvi udeležili maše, ki jo je tokrat 
daroval gost pater Edi Kovač. Z ob-
novitvijo zaobljub so potrdili, da jim 
zakonsko življenje in družina pred-
stavljajo temeljne vrednote.

V drugem delu praznovanja je v 
dvorani župnišča sledil kulturni pro-
gram ob otvoritvi razstave vsestran-
ske likovne ustvarjalke Irene Remic 
iz Nazarij. Predstavila se je z ikona-
mi. Te se pišejo, kot se piše zgod-
ba nekega življenja, in prav pisanje 
ikon je v zadnjem obdobju njen naj-

večji umetniški navdih. Sama zase 
pravi, da je to umetniško smer priče-
la raziskovati iz čiste radovednosti, 
kmalu pa so jo verske podobe prev-
zele, saj je ob njih našla notranji mir 
in spokojnost. Riše jih na star na-
čin, na grundirano leseno podlago 
v tehniki jajčne tempere. 

Ob otvoritvi razstave so zapele 
Ljudske pevke Lipa iz Šmartnega ob 
Dreti in moški pevski zbor Zarja iz 
Radmirja pod vodstvom zborovod-
kinje Bernarde Štiglic. Za zaključek 
so se farani zbrali še v samostanski 
obednici ob blagoslovu vina. 

Barbara Rozoničnik

OBČINA LJUBNO

Prenovili streho na radmirski mrliški vežici

Dela na strehi radmirske mrliške 
vežice (Foto: ML)

Kritina na strehi mrliške vežice 
na radmirskem pokopališču je bi-
la že precej dotrajana in pojavljati 
so se začele poškodbe, ponekod je 
prihajalo tudi do zamakanja. Obči-
na Ljubno se je zato odločila stre-
ho vežice prenoviti.

Izvajalsko podjetje Trgovina Za-
gožen, Slemenšek Lidija s. p. iz Lju-
bije je v teh dneh najprej delno ob-
novilo in nato na novo namestilo 
dele ostrešja. Položili so vodood-
porno folijo in strešno kritino. Ra-

zen tega so na strehi namestili še 
snegobrane. Potem ko so bili pred 
nekaj leti pokradeni bakreni žlebo-
vi, so namestili nove iz pocinkane 
pločevine, zato teh tokrat niso za-
menjali. Prenovo bo pokrila občina 
iz proračuna. Celotna investicija bo 
stala slabih 10 tisoč evrov. 

Marija Lebar
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OB 200-LETNICI JAVNEGA GLASBENEGA ŠOLSTVA SLAVNOSTNI KONCERT V CANKARJEVEMU DOMU

Združenemu orkestru slovenskih glasbenih šol se je pridružil 
Matic Tevž iz Glasbene šole Nazarje

Učenec tolkal Matic Tevž (levo zgoraj) je zastopal Glasbeno šolo Nazarje v 
90-članskem združenem orkestru slovenskih glasbenih šol na slavnostnem 

koncertu v Cankarjevemu domu. (Fotodokumentacija GŠ Nazarje)

V počastitev 200-letnice javne-
ga glasbenega šolstva na Sloven-
skem je v Gallusovi dvorani Can-
karjevega doma v Ljubljani pote-
kal slavnostni koncert. Častni po-
krovitelj praznovanja je bil pred-
sednik Republike Slovenije Bo-
rut Pahor, ki je priredil sprejem za 
ravnatelje glasbenih šol, na slav-
nostnem koncertu pa Zvezi slo-
venskih glasbenih šol podelil dr-
žavno odlikovanje srebrni red za 
zasluge pri utrjevanju glasbene-
ga znanja in za razvoj slovenske 
glasbene kulture.

IZBRANI UČENCI NAGRAJENCI 
DRŽAVNIH TEKMOVANJ

Na koncertu so zaigrali orke-
stri, sestavljeni iz učencev in di-
jakov slovenskih glasbenih šol in 
študentov Akademije za glasbo 
v Ljubljani. Združeni orkester slo-
venskih glasbenih šol, Združeni 

orkester konservatorijev za glas-
bo in umetniških gimnazij ter Or-
kester Akademije za glasbo v Lju-
bljani so nastopili pod vodstvom 
Simona Krečiča.

Učenci so bili izbrani med pre-
jemniki najvišjih nagrad na držav-
nih tekmovanjih preteklih let, pra-
viloma po en učenec na glasbeno 
šolo. Iz Glasbene šole Nazarje je 

ta čast doletela Matica Tevža. Ma-
tic že sedmo leto zelo uspešno igra 
tolkala in je dobitnik več priznanj in 
nagrad, predvsem pa predan glas-
benik. 

PONOVNO DOKAZALI, KAJ 
ZMOREJO

»Ponosni smo, da smo lahko bili 
del te glasbene zgodbe tudi v Glas-
beni šoli Nazarje,« pravi ravnatelj 
Jernej Marinšek. »Ni veliko zdru-
ženj v naši domovini, ki bi znala 
tako lepo povezati mlade in poka-
zati, kaj se da ustvariti z veliko vo-
lje, strokovnosti in srčnosti. Ponov-
no smo dokazali, kaj zmoremo in 
v kaj vlaga naša država, ko podpi-
ra obstoj javnega glasbenega šol-
stva. Imamo izjemen glasbeni pod-
mladek, ki si zasluži vse pogoje, da 
bo svoj potencial lahko razvijal še 
naprej.«

Barbara Rozoničnik

ZAPOJ Z MENOJ V NOVI ŠTIFTI

Ljudski napevi združeni z domačo glasbo

Po daljšem premoru so se na odre vrnili Fantje treh vasi. 
(Foto: Štefka Sem)

Tradicionalna jesenska priredi-
tev je v Novo Štifto privabila pre-
kaljene pevce in glasbenike, ki so 
dobri znanci tamkajšnje publike. Z 
ljudsko pesmijo sta se predstavila 
dva sestava, Ljudske pevke Lipa, 
ki bodo prihodnje leto praznova-
le deset let delovanja, in Ljudske 
pevke Pušeljc, ki delujejo še dlje. 
Oboje so ponosne na svoje delo in 

ohranjanje ljudskega izročila. 
Po nekaj letih premora so se na 

odre ponovno vrnili Fantje treh vasi, 
ki so ponovno osvojili poslušalce. Z 
ubranim petjem slovenskih pesmi 
se namreč kar niso smeli posloviti 
in so svoj nastop precej podaljšali.

Glasbena družina Zavolovšek je 
tudi stalnica na novoštiftnem odru. 
Družinske člane zaznamuje ubra-

no petje in igranje. Predstavila se 
je tudi zasedba ansambla Rinka, 
ki se nastopu na domačem odru 
nikoli ne odpove. Ljudski pevki Kri-
stini je pripadla čast, da je s svo-
jo pesmijo predstavila Gelco z Za-
vodnja, ki je na oder »uletela« v »te-

lemark«, saj se že vneto pripravlja 
na skoke na Ljubnem in je seveda 
poslušalce seznanila z najnovej-
šimi zanimivosti iz domačih kra-
jev. Prireditev je povezovala Polo-
na Klemen.

Štefka Sem
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FRIZERSKI SALON M-GRUPE D. O. O.

Strankam ponuditi nekaj več

Iz salona M-Grupe v Mozirju stranke odhajajo zadovoljne in urejene. 
(Foto: Benjamin Kanjir)

Novembra je v trgovskem centru 
v Mozirju zaživel nov frizerski sa-
lon M-Grupe d. o. o. Njihov osnovni 
moto je približati se stranki na vse 
možne načine. Ker je lokal lociran 
v trgovskem centru, poleg Droge-
rije Tuš, so obiskovalcem na voljo 
parkirni prostori. M-Grupe d. o. o je 
družinam prijazno podjetje, kar po-
meni, da lahko starši ob obisku nji-
hovega lokala s sabo pripeljejo tu-

di otroke, ki se bodo v času ureja-
nja frizur njihovih staršev zabavali 
v igralnem kotičku. Posebno pozor-
nost namenjajo svetovanju stran-
kam, da lahko skupaj poiščejo naj-
boljši način urejanja pričeske. Nji-
hove storitve so cenovno ugodne 
in kakovostne. Pohvalijo se lahko 
tudi z izjemno kvaliteto urejanja pri-
česk za posebne priložnosti.

PR
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Zgodovina in narodopisje

Piše: Aleksander Videčnik

Rože in čarovnije (5)

Mnogi poznavalci razmer so 
opozarjali (nadaljevanje)

Res so že pričeli, predvsem na 
podeželju živeči učitelji in zdravni-
ki, zbirati podatke o ljudski medici-
ni, seveda pa ni bilo volje, niti name-
na, proučevati zbranega. Žal je pri 
tem opazno, da so pogosto iskali 
dokaze za nesmisel ljudske medi-
cine ali bolje, ljudsko-medicinske-
ga ukrepanja.

Kaj je bilo na področju ljudske 
medicine in navad znanega, sta 
izdala v knjigi Vergleichende Vol-
ksmedizin Oskar von Hovorka in 
Adolf Kronfeld. Delo je obsegalo 
dve knjigi in je izšlo 1908/09. To 
delo je še danes velikega pome-
na, saj sta pisca uporabila primer-
jalno metodo. Za tem so se vrstila 
dela na to vsebino, saj je cela vr-
sta zgodovinarjev medicine pripra-
vila svoja opažanja. Naj navedemo 
nekatere pisce: M. A. van Andel, P. 
Diepgen, M. Hoefler, M. Magnus, S. 
Seligmann, G. Sticker in drugi. Tudi 
naravoslovci te smeri so veliko na-
pisali, denimo R. Robert, H. Marzell, 
F. Netolizky, A. Tschirch, R. Zaunik in 
drugi. Navedeni pisci so svoja pro-
učevanja oprli na vsebino ljudske 
medicine, zgodovinske poglede, iz-
kustvenost, seveda pa predvsem 
na duševno plat.

V novejšem obdobju je več prou-
čevanja ljudske medicine, ki preko 
primerjalnih načel ugotavlja zgodo-
vinska dejstva, izkustvene plati kot 
razumljivejše in duševne okoliščine 
kot poudarjen faktor. Tako bo verje-
tno lažje ugotavljati smisel ali ne-
smisel domačega zdravilstva in ve-
rovanja v zvezi z njim.

… Resnica je neizpodbitna, pred 
vsako šolsko medicino je najti ljud-
sko, čeprav je le izkustvenega iz-
vora, to pa pomeni, da je nastala 
na temelju naravnega človeškega 
izvora, kar spet pomeni, da je nas-
tala na temelju naravnega človeš-
kega zdravilskega instinkta ali pa 
ima osnove v religiozni sferi. Dej-

stvo je, da se je prvotno šolska me-
dicina navezala na ljudsko. Prav 
ljudski medicini se smemo zahva-
liti za začetke zdravljenja ran (ra-
narstvo) in porodne pomoči, da-
lje poznavanje ugodnega učinka 
vode iz mineralnih vrelcev, pa vo-
de nasploh.

… Nasploh lahko trdimo, da je 
več ali manj ob šolski medicini 
obstajala še vseskozi ljudska me-
dicina, seveda v omejenem obse-
gu, občasno pa celo z veliko stop-
njo medsebojne strpnosti. Preprosti 

ljudje pač niso sledili razvoju šolske 
medicine, jo kratkomalo niso doje-
li in razumeli. Spremembe v misel-
nosti so le postopoma in zelo po-
časi prodirale med ljudstvo, pač to-
liko, kolikor so uspeli šolsko medici-
no resnično razumeti.

VRZELI V IZRAZJU
Zapisi, ki jih proučujemo in izvi-

rajo iz zgornjesavinjskega prede-
la, potrjujejo dejstvo, da so zapiso-
valci največkrat prepisovali razne 
zdravilske nasvete iz tuje literature, 
v naših krajih je tedaj prevladova-
la nemška. Že po samem izražanju 
je mogoče ugotoviti, če gre za izvir-
no besedilo ali je to prepisano ozi-

roma prevedeno iz nemščine. Zapi-
sovalci pogosto niso znali prevesti 
kakšnega izraza in so zato upora-
bili kar ponemčenega. Naj navede-
mo nekaj primerov. 

V zapisih iz druge polovice 18. 
stoletja najdemo izraze, denimo 
grinte (kraste, izpuščaj), skrumbe 
(bule), mišerbast (zlatenica), sker-
nina (revmatično obolenje skle-
pov), fajhtikost, flus, cirkel, natirlih 
ica, luft okoli serca, genereji flus, 
merzli fergift in še bi lahko našte-
vali. 

Seveda je treba spet poudariti, 
da prepisovalci ali zapisovalci naj-
večkrat niso bili medicinsko pod-
kovani in se torej niso znali izraža-
ti dovolj jasno glede bolezenskega 
pojava, sploh pa niso poznali izra-
zov za določene bolezni.

Prav nasprotno temu najdemo 
zapise domačih zdravilcev, ki so 
plod izvirnih izkušenj in nimajo že 
omenjenih popačenk. Seveda tudi 
v njih ne najdemo naziva bolezni, le 
boren opis bolezenskega pojava in 
nato nasvet za zdravljenje.

Popačenke in narečne izraze naj-
demo tudi za razne snovi in zelišča, 
ki so se rabila v domačem zdravil-
stvu, kar prav tako kaže na značil-

no pomanjkanje poznavanja slo-
venskih izrazov.

Prav je, da navedemo nekaj pri-
merov iz besedila, o katerem govo-
rimo, da se bo bralec lahko nazor-
no soočil z načinom predstavlja-
nja določenih bolezenskih znakov 
v opisovanem obdobju. Pri ugo-
tavljanju bolezni na urinu so napi-
sali: »En gost in grob cirkl pomeni 
bolezen zaradi glave, zelene bar-
ve cirkl pomeni velike iberžne ker-
vi, ene svinčenaste farbe cirkl po-
meni, da je glava po levi strani bo-
lana od fajhtikosri, en cirkl rumene 
farbe ino tenek pomeni zastanost v 
črevih, en cirkl zelene farbe, da se 
trese ali trepeče, pomeni božji žlak 
ali flus v glavi. En velik mah na vo-
di, to pomeni bolezen tega želodca 
ino voske čreve ino grobe fajhtikosti 
vetrov.« 

Navedimo še drug primer: »Imaš 
zravno ahtat, de tud enega dohter-
ja več barti žirta, kader en svoj cajt 
močno ma, al en flus na svojimu 
cajtu, je ta voda ravno tudi kakor tih 
nosečih in črevo raste, de jo začne 
dušit, de je noseča, al vender ni.«

Morda bo prav, da objavimo 
zdravilski nasvet, ki se glasi: »Za ge-
nereji flus, po katerem pride suši-
ca in eter v scanju, vzemi nespran 
puter in černi koren z vodo zmešaj 
in maži po hrbti (križu) in ledjah, to 
pomaga. Za samen flus vzemi sa-
latno seme in gartrožovo seme, ku-
haj in pij.«

Omenimo še nekatere druge, že 
pozabljene ali vsaj deloma nezna-
ne besede v domačem zdravilstvu. 
Velikokrat naletimo na bolezen, ki jo 
v domačem zdravilstvu, predvsem 
v okoliših ob Savinji in Dreti imenu-
jejo »prunt, pront«. 

Ljudje vedo povedati, da je tako 
bolan človek postal moder v obraz, 
»bil je plau ko firtah« in ga je pogos-
to dušilo. V ljudski govorici je še ži-
vo pravilo, da »prontna ženska ni 
smela dojiti«. 

V zapisu pri Goličniku v Dol-Su-
hi lahko preberemo tudi tole: »Ka-
teri zhlovek ma prunt nopa je de-
beu zkil ma zherno vodo alpa ar-
dezho, alpa mrasiga, tak pa ne 
sme vina pit, ne sme jest, ne mle-
ku ne feshola ne graha ne krampir-
ja …« Menili bi lahko, da gre pri tem 
za prisad, ki mu v nemščini pravijo 
tudi »Brand«.

Nadaljevanje prihodnjič.

Stran iz zapisa, najdenega v Ljubiji
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STAREJŠI Z MLAJŠIMI GRADIJO MOSTOVE ZA EVROPO

Zgornjesavinjski udeleženci projekta sodelovali na konferenci

Člani zgornjesavinjske skupine pred zgradbo v Liberecu, v kateri je potekala konferenca Mostovi za Evropo. 

V okviru projekta Starejši z 
mlajšimi gradijo mostove za 
Evropo (Mostovi za Evropo) v na-
ši dolini drugo leto deluje skupi-
na strokovnjakov različnih pokli-
cev in struktur. Njen idejni vodja 
je prof. dr. Anton Jezernik iz reči-
ške občine, v skupini pa sodelu-
jejo člani iz večine zgornjesavinj-
skih občin. Ti so se v okviru de-
lovanja udeležili tridnevne kon-
ference, ki je potekala v Liberecu 
na Češkem.

MLAJŠIM ŽELIJO POMAGATI NA 
POKLICNI IN ŽIVLJENJSKI POTI
Mostovi za Evropo slonijo na 

medgeneracijski izmenjavi zna-
nja. Namen projekta je spodbuja-
ti aktivno udeležbo mladih v pro-
cesih za razvoj sodelovanja. Z di-
alogom in izmenjavo izkušenj sta-
rejših z mlajšimi želijo pomagati 
slednjim in bistveno prispevati k 
uspehom na njihovi poklicni in ži-
vljenjski poti.

Delo poteka na prostovoljnem 

vključevanju zainteresiranih in nji-
hovem poznavanju razmer, tako 
na področju osnovnega in srednje-
ga šolstva kot na fakultetah. Dotak-
nili se bodo tudi gospodarskih su-
bjektov in tem, povezanih z medge-
neracijskimi interesi druge genera-
cije. Doslej so izvedli štiri medge-
neracijska srečanja in pet intervju-
jev. Projekt poteka preko Zveze dru-
štev upokojencev Slovenije in pod 
okriljem Technische Universitaet 
Chemnitz – TUC.

SESTAVILI BODO PRIPOROČILA 
S POUDARKOM NA 

MEDGENERACIJSKEM UČENJU
Člani zgornjesavinjske skupine 

so na konferenci na Češkem s slo-
venskimi in kolegi iz Nemčije, Av-
strije in s Češke razpravljali o ak-
tualnem delu posameznih skupin 
v okviru matičnih držav. Predstavi-
li so dosedanje delo in priprave na 
zaključno konferenco, ki bo prihod-
nje leto v Chemnitzu v Nemčiji.

Predstavitve del naj bi prinesle dr-
žavam in Evropi kot skupnosti kori-
stne izsledke. Sestavili bodo sku-
pek mednarodnih priporočil za po-
litiko na različnih ravneh, s poudar-
kom na medgeneracijskem učenju, 
ki ima veliko prihodnost in bi moralo 
imeti več podpore. Politiki posame-
znih držav naj bi se po pogovorih in 
na podlagi priporočil zavedali svoje 
odgovornosti za oblikovanje primer-
nega okvira za kooperativno sode-
lovanje med generacijami in naj bi 
predlagali rešitve.

DD

IZLET SODELAVCEV OBČINE NAZARJE NA GORIŠKO 

Spomni se name

Udeleženci izleta pred spomenikom braniteljem slovenske zemlje na Cerju

Župan občine Nazarje Matej Pe-
čovnik je na čudovit jesenski dan 
organiziral izlet v občino Miren-
-Kostanjevica, kjer je udeležen-
ce izleta pred občinsko stavbo to-
plo sprejel tamkajšnji župan Mau-
ricij Humar s sodelavci in predstav-
niki posameznih društev in organi-
zacij. Po uvodnih besedah župana 
so si obiskovalci ogledali občinske 
prostore in prostore civilne zaščite. 

V Mirnu so uredili poseben dom 
za starostnike, ki je cenovno zelo 
ugoden in ni navaden dom za sta-
rejše, saj ni stalen, kar pomeni, da 
starejši ljudje vanj prihajajo po pot-
rebi, kadar potrebujejo pomoč tret-
je osebe. Zagotovljena je popolna 
oskrba. To je bila zanimiva infor-
macija za starejše udeležence izle-
ta, saj menijo, da bi v Nazarjah še 
kako potrebovali takšno ustanovo, 
kajti starostnikov, ki potrebujejo to-
vrstno pomoč, je vedno več. Bilo bi 
smiselno, da bi bila takšna ustano-
va v bližini zdravstvenega doma.

Udeleženci izleta so si nato v 
spremstvu mirenskega župana Hu-
marja ogledali mesto in izvedeli pre-
nekatero zanimivost o običajih in 
zgodovini. Obiskali so muzej usnjar-
stva in čevljarstva, si ogledali kratek 
film, kako so nekoč izdelovali čevlje, 
in si ogledali stroje, ki so jih nekdaj 
uporabljali za izdelavo čevljev. 

Pot je izletnike iz Nazarij nato vo-
dila do italijanske meje, kjer so se 
ustavili v muzeju, poimenovanem 

Spomni se name. Miren je kraj, 
znan po meji med nekdanjo Ju-
goslavijo, kasneje Slovenijo, in Ita-
lijo. Ravno v tem delu Goriškega 
so razdelili pokopališče med dve 
državi. Muzej, kjer je še vedno oz-
načena meja čez pokopališče, je 
posvečen vsem, ki so v želji po bolj-
šem življenju tam prečkali mejo.

V neposredni bližini, na Cer-
ju, stoji pomnik, v katerem je v 
več nadstropjih zvočno in vizual-

no predstavljena zgodovina tam-
kajšnjega dogajanja skozi različ-
na časovna obdobja. Z vrha se-
že pogled vse do Tržaškega zali-
va. Spomenik – kažipot in Boroje-
vićev prestol sta prav tako zgodo-
vinski obeležji tega območja, kakor 
tudi jama Pečinka, ki je bila glede 
na svojo skrito lokacijo in majhnost 
še kako pomembna za mnoge, ki 
so v njej nekoč našli zatočišče.

Irena Budna
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Novembra
Pred 40 leti

KRITIČNA OCENA DELA
Mladinci mozirske občine so na minuli 

volilni in programski konferenci izjemno 
kritično ocenili v zadnjih dveh letih preho-
jeno pot. Odkrito so se pogovorili o tem, 
kako jim je doslej kdaj pa kdaj zmanjkalo 
moči. Nemalokrat so se akcij lotevali pre-
nagljeno in premalo strpno in se zato ni-
so dovolj poglobili v zadane naloge. Res 
je, da so se otepali z vrsto težav, res pa je 
tudi, da občinska konferenca ni našla do-
volj časa za vzornejšo krepitev sodelova-
nja s svojimi osnovnimi organizacijami, ki 
bi z izkušnjami, pridobljenih v raznolikih 
pogojih delovanja, nedvomno oplemeniti-
li njeno delo.

Pred 30 leti
ZDRAVSTVO JE PRI NAS DRAŽJE

Kaj meni o razmerah v občinski zdra-
vstveni skupnosti Mozirje predsednik 
skupščine Jože Časl, diplomiran ekono-
mist in dolgoletni delegat zdravstvene 
skupnosti, boste lahko prebrali v tem se-
stavku. 

/…/ Novice: Naše območje je redko po-
seljeno, a obsežno. Ali vpliva to na stroške 
v zdravstvu? Časl: Seveda, občutno! Zara-
di obsežnosti občine je potrebno vzdrže-
vanje petih zdravstvenih domov in še ene 
ambulante v Solčavi. Tudi z zdravljenjem 
na domu so stroški zaradi oddaljenosti 
večji. To so dejstva, a je taka ureditev pot-
rebna, če želimo občanom približati zdra-
vstveno varstvo.

Pred 20 leti
VOLITVE SO ZA NAMI

Sodeč po neuradnih rezultatih ne-
deljskih volitev za državni zbor, v našem 
okraju se jih je udeležilo slabih 79 odstot-
kov volivcev, bomo imeli Zgornjesavinjča-
ni v novem parlamentu kar štiri predstav-
nike. Na listi Slovenske ljudske stranke je 
bil s skoraj tretjino vseh glasov neposred-
no izvoljen Jakob Presečnik. Prav tako ne-
posredno je bil izvoljen kandidat Socialde-
mokratske stranke Slovenije Mirko Zamer-
nik, ki je zbral 23 odstotkov glasov in pol. 
Posredno je poslanski sedež pripadel tudi 
dr. Francu Zagožnu (SLS), ki je kandidiral 
v Žalcu, četrti »zgornjesavinjski« poslanec 
naj bi postal dr. Jože Zagožen (SDS), ki je 
kandidiral v Ljubljani. 

Pripravila Tatiana Golob

OSNOVNA ŠOLA LJUBNO OB SAVINJI IN ZAVOD VARNA POT

Učenci so si izkusili vožnjo s simulacijo 
opitosti, vpliva drog in utrujenosti

Z očali, ki simulirajo utrujenost, je bila vožnja precej bolj zahtevna kot brez. 
(Foto: Štefka Sem)

Zavod Varna pot si prizadeva za večjo pro-
metno varnost. V to spada tudi ozaveščanje 
mladih, kako se vključevati v promet in v bo-
dočnosti postati varen voznik. Ob svetovnem 
dnevu spomina na žrtve prometnih nesreč je 
ekipa zavoda obiskala Osnovno šolo Ljubno 
ob Savinji. Na tehniškem dnevu so se posveti-
li prometu, varnosti v njem in posledicam pro-
metnih nesreč.

Učenci so z razstavo Varni v prometu izrazi-
li željo, da so na cesti varni in da so enakoprav-
ni udeleženci v cestnem prometu. Učenci višjih 
razredov so dan namenili aktivnostim v družbi 
moderatorjev zavoda. Na poligonu so morali pri 
vožnji z gokartom upoštevali prometna pravila, 
hkrati jim je bila omogočena izkušnja vožnje s 

simulacijo opitosti, vpliva drog in/ali utrujenosti. 
Moderatorji so se z učencih pogovarjali o te-

mah, kot so prevelika hitrost, naletna teža, dro-
ge, alkohol, kršenje pravil. Skozi igre, diskusijo in 
demonstracijo so odpirali teme, kot so koncen-
tracija, komunikacija v prometu, varnostni pas, 
varno kolo in čelada, prometni znaki ter pravila. 
S šolarji so zaigrali prometni activity.

Največjo težo dogodku je dal pogovor z žrtvi-
jo prometne nesreče, predavanju moderatorja in 
ogled različnih preventivnih filmov. To so bili tre-
nutki, ko so se šolarji zavedli, kako hitro se lah-
ko zgodi nesreča, da je dovolj že trenutek nepa-
zljivosti, nepripet varnostni pas ali kolesarjenje 
brez čelade.

Štefka Sem

INLINE HOKEJ

Lučani doživeli nov 
poraz

V soboto so se v Lukovici člani Hokejskega 
društva Luče pomerili s člani Hokejskega društva 
Dinamiti Horjul mladi. Nasprotnikom je šele v zad-
nji četrtini uspelo streti lučko obrambo in povesti 
za en gol, kar je bilo dovolj za zmago. Tekma se 
je namreč končala z rezultatom 5:4 za nasprotni-
ke. Strelci v lučki ekipi so bili Matevž Fale, Matjaž 
Urtelj, Janez Ločičnik in Aljaž Krznar. Trenutno so 
Lučani s sedmimi točkami na sedmem mestu le-
stvice.

ŠS

SEJEM NOVE IN RABLJENE SMUČARSKE 
OPREME V MOZIRJU

Bogata tradicija 
smučarskega sejma

To soboto in nedeljo bo Gornjesavinjski 
smučarski klub organiziral tradicionalni, že 19. 
smučarski sejem nove, rabljene in starodobne 
smučarske opreme v mozirski športni dvorani. 
Ponudniki opreme bodo zainteresiranim sveto-
vali pri nakupu, odvijale se bodo tudi razne pro-
mocije. 

ŠS
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Kandidati za športnika, športnico, mladega 
športnika, mlado športnico, ekipo in prireditelja 
tekmovanj leta 2016 Zgornje Savinjske doline

najboljši športnik:

najboljša športnica:

najboljši mladi športnik:

najboljša mlada športnica:

najboljša ekipa:

najboljši prireditelj tekmovanja:

- Franček Tiršek (strelstvo): 2. mesto na paraolimpijskih igrah
- Aljaž Krefl (nogomet): član mlade reprezentance Slovenije, državni 
  prvak 2015/16 z NK Olimpija Ljubljana
- Antonio Mlinar Delamea (nogomet): 1. DP 2015/16 z Olimpijo 
  Ljubljana
- Vojko Colnar (lokostrelstvo): DP: 2., pokal Slovenije: 1.

- Maja Mihalinec (atletika): OI RIO: 48. na 200 m, SP dvorana: 20. na 
  60 m, EP: 10. na 200, 15. na 100 m, 1. na DP: 100 in 200 m
- Monika Hrastnik (gorsko kolesarstvo) : SP (DH):18., EP (DH): 
  2. in 4., DP: 1.
- Tina Gutman (lokostrelstvo): SP: 6. (posamično), 3. (ekipno), DP: 1.

- Nejc Naraločnik (al. smučanje): OI mladi: 7. v kombinaciji in 22. v 
  SVSL, DP (ml): 1. v smuku in SVSL
- Timi Zajc (smučarski skokih): alpski pokal: 6. v skupnem seštevku, 
  pokal FIS: 19., DP (člani): 6., DP (ml.): 1. 
- Jan Kramer (atletika): DP (člani): 5. na 800 m

- Špela Pistotnik (ju-jitsu): DP (ml): 1. mladinke + kadetinje v 
  razredu do 57 kg 
- Maja Sedovnik (al. smučanje): DP: 2. za cicibane, šolski pokal 
  Slovenije: 2.
- Petja Brglez (smučarski skoki): DP do 16 let: 5., pokal OPA: 29. 
- Nika Cigale (odbojka): mladinska in kadetska reprezentantka

- Smučarsko skakalni klub Ljubno BTC: 2. mesto absolutno
- Namizno teniški klub Savinja Luče: 1. mesto (3. liga), 3. v pokalu Slo
- Odbojkarski klub Mozirje (ženske): 8. mesto v 2. ligi, 25. mesto med 
  58 klubi v Sloveniji
- Lokostrelski klub Gornji Grad (člani): 1. mesto pokal Slo 
- Košarkarski klub Nazarje (moški): 14. mesto v 3. ligi, 37. mesto med 
  66 klubi v Sloveniji

- Organizacijski komite v smučarskih skokih Ljubno: svetovni pokal v 
  smučarskih skokih (ženske)
- Smučarsko društvo Beli zajec: 5 x mednarodna tekmovanja FIS, DP 
  v slalomu in VLS (člani)

◊	ŠPORTNIK ◊	EKIPE

◊	PRIREDITELJI	TEKMOVANJ	
◊	ŠPORTNICA

◊	MLADI	ŠPORTNIK	(do	21	let)

◊	MLADE	ŠPORTNICE

Glasujem za:

Spoštovane bralke in bralci, letos lahko prvič izbirate kandidate za naj-
boljšega športnika, najboljšo športnico, najboljšega mladega športnika, 
najboljšo mlado športnico in najboljšo ekipo leta 2016 v Zgornji Savinj-
ski dolini. 

Do polovice glasov bo prispevala žirija v sodelovanju z vodjem organi-
zacijskega odbora, bralke in bralci Savinjskih novic imate možnost prispe-
vati svoje glasove do druge polovice glasov. Glasovnice bomo objavljali 
do 16. decembra, 29. decembra 2016 pa bodo na prireditvi v športni dvo-
rani v Mozirju slovesno razglašeni rezultati in podeljena priznanja ter da-
rila pokroviteljev. Najboljše prireditelje tekmovanj bo izbrala strokovna žiri-
ja predstavnikov občin.

Zdaj pa na delo! Izpolnite glasovnico, jo nalepite na dopisnico in jo poš-
ljite na naslov: Savinjske novice, Savinjska cesta 4, 3331 Nazarje. 
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Blagovna znamka Športnik leta darilo dolini
Dve stvari bi lahko izpostavili, še preden se 

bo zgodilo. Dejstvo, da se približuje zima s 
snegom in z njo velika športno-zabavna prire-
ditev kot »poklon našim športnikom« v Mozir-
ju, ter prva velika priložnost, da se položeni te-
meljni kamen tako dobro umesti v zavest lokal-
nih skupnosti, da prireditev postane stalnica. 
Gre za sledenje športnim dogodkom, priredit-
vam in spoznavanje športnikov posameznikov, 
različnih zvrsti športov ter ekipnih športov. To 
počnejo že mnogi drugod, na področju te doli-
ne pa se bo zgodilo prvič v tako kompleksni or-
ganizaciji. V primerjavi z veličino dosežkov na-
ših športnih upov in že uveljavljenih športnih le-
gend morda še preskromno. 

POMAGAJ ŠPORTNIKOM, POMAGAJ SEBI
Visoko zastavljen nivo priprav in prireditve bo 

dva dni pred koncem leta dal odgovore. Pred 
tem je še veliko dela, ki ga izvajajo kredibilni po-
samezniki. Če vemo, da je šport zdravje, a hkra-

ti velik napor in nenazadnje odrekanje nekate-
rim drugim rečem ter finančni zalogaj, je spod-
bujanje in pomoč pri športni vzgoji, treningih ter 
spremljanju nastopajočih nujen izziv in možen 
vložek za mnoge, ki lahko pri tem pomagajo s 
svojimi namenskimi sredstvi, z obiski prireditev 
in tekmovanj ter sponzoriranjem tako individual-
nih kot množičnih športov in športnikov. 

LE ŠE DOBRE ŠTIRI TEDNE DO CILJA
Vložena sredstva se ob uspehih lepo obres-

tujejo, športni duh pa se širi na poslovno in ob-
če družbeno dogajanje. Kar nekaj od tega se do-
gaja v tej, prvi veliki aktivnosti za izvedbo prire-
ditve. Bomo znali ostati vsaj soglasni, da to mo-
ra nekdo organizirati, da v to mora nekdo vloži-
ti ideje, smelost, tveganje in dobre povezave. Pa 
prednostno tudi strokovnost?! Tokrat sprašuje-
mo bralce, kako vidijo prireditev, kaj bi predlaga-
li v prihodnje in ali so nominirani kandidatke in 
kandidati za športnike dobro izbrani. 

Tomaž Pečovnik, športnik in podjetnik, 
Strmec

Mislim, da je ideja odlična in je zadnji čas, da tudi javno pokažemo, da 
v naši dolini živijo odlični športniki, ki dosegajo zavidljive uspehe. Projekt 
spodbuja k vadbi, treningom in tekmovanju vse populacije, od naše šol-
ske mladine do zgornje meje zrelosti športnikov. O strokovni skupini, ki 
spremlja organizacijske priprave, menim, da gre za žirijo, ki ji osebno zau-
pam in sem prepričan, da so se pri predlogih držali vnaprej določenih kri-
terijev. Že z veseljem pričakujem ta javni dogodek, ki se ga bom udeležil 
kot trener športne ekipe, torej zelo motivirano.

Mojca Grofelnik, pedagoška delavka, 
Nove Loke

Mislim, da je najava dogodka informacija, ki se je lahko veselimo. Vese-
la sem, da se bo to končno zgodilo tudi v naši dolini, ker ti športniki s svo-
jim talentom, trdim delom, vztrajnostjo in z doseganjem najboljših rezul-
tatov predstavljajo tudi našo dolino. Zaupam strokovni ekipi, ki je podala 
predloge, ker mislim, da je to opravila z vso odgovornostjo. Kot laični opa-
zovalec športa menim, da so objavljeni predlogi v Savinjskih novicah ko-
rektni, odraz doseženih rezultatov. Prireditve bi se z veseljem udeležila, a 
menda so bile razdeljene že vse vstopnice.

Franjo Podrižnik, uslužbenec in čebelar, 
Kokarje

Mnenja sem, da je pobudnik z akcijo za izbiro najboljših športnikov v 
dolini zadel v polno. Tu živi in trenira veliko odličnih športnikov, tako posa-
meznikov kot ekip, katerih rezultati zaslužijo primerno družbeno pozor-
nost. Menim, da so predlagatelji poiskali prave športnike, ekipe in prire-
ditelje, saj smo v preteklem obdobju lahko spremljali njihove rezultate in 
uspehe. Morda bi se našlo še kakšno ime iz naše okolice, a verjamem, da 
bo to že v naslednjem izboru čez leto dni.

Tekst in foto: Jože Miklavc
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RIBIŠKA DRUŽINA MOZIRJE

Uspešen začetek sezone 
sulčelova pripadel Emilu 

Germadniku

Emil Germadnik z ulovljenim trofejnim sulcem (Foto: Benjamin Kanjir)

Sulec je kralj voda, zato večina 
ribičev težko čaka na začetek se-
zone lova na tega plenilca, ki živi v 
globinah deročih vod. Tudi v Savinji 
jih je veliko, zato se je od 1. novem-
bra, ko se odpre lovna sezona, ob 
njenih bregovih sprehodila že vr-
sta ribičev. Med najuspešnejšimi je 
bil Emil Germadnik iz Mozirja, ki je 
uplenil prvo letošnjo trofejo.

Sulec je plenilec, ki na miru čaka 
na morebiten plen. Obožuje akci-
jo in na hranjenje je vedno priprav-
ljen. Tako ni čudno, da je ribič pred 
leti v Savinji ujel sulca, ki je imel v 
požiralniku celega klena, takoj na-
to pa prijel še umetno vabo. 

Germadnik je član Ribiške dru-
žine Mozirje od rane mladosti. Ure 
ob domačem ribniku ali do pa-
su v Savinji mu kar prehitro mine-
vajo. Veselil se je že mnogih trofej-
nih ulovov, tudi sulcev. Slednje lovi 

z vso strastjo in je med tistimi, ki ko-
maj čakajo začetek sezone. 

S prijateljem Milanom Šepcem 
sta se 2. novembra podala v hla-
dno jutro. Za začetek ribolova sta 
si izbrala mesto ob obratu Cinkar-
ne v Ljubiji. Emil je na konec vrvice 
pripel vobler in vabo vrgel v deročo 
vodo. In glej ga zlomka. Takoj pri-
jem. Riba se je upirala par minut. 
Ko jo je potegnil na suho, je videl, 
da je ujel zavidanja vreden prime-
rek. Z Milanom sta sulca izmerila. 
Dolg je bil 96 centimetrov, jeziček 
na tehtnici pa se je ustavil pri 7,8 
kilograma.

Ribiške družine imajo kvoto 
ulovljenih sulcev. Pri mozirski je to 
deset primerkov. Sliši se malo, a 
so sulci tako premeteni in izmuz-
ljivi, da do dovoljene številke ribiči 
domala nikoli ne pridejo.

Benjamin Kanjir
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MOZIRSKI GAJ V DECEMBRU

Prvič prihaja v park Božična 
bajka Slovenije

Mozirski gaj prvič v svoji zgodo-
vini odpira vrata obiskovalcem tu-
di v decembru. Na ogled bo Božič-
na bajka Slovenije. Gaj bo med 3. 
decembrom in 7. januarjem oživel 
v svetlobi pol milijona lučk.

Park, v katerem so vrtovi, stare 
zgradbe, mogočna drevesa, čudo-
viti grmički, bajerji in potoki z mo-
stovi, je kot nalašč za organiza-
cijo različnih razstav in prireditev. 
Običajno se je zadnja leta sezona 
v njem zaključila z veliko razstavo 
buč septembra in oktobra. V okviru 
te razstave je tudi letos potekalo dr-
žavno tekmovanje za najtežjo. Kar 
nekaj časa pa je med člani Ekolo-
ško hortikulturnega društva Mo-
zirski gaj, ki ga vodi Darko Bele, tle-

la želja, da ponudbo razširijo tudi 
izven ustaljene sezone. Kot nalašč 
se je pokazala ideja, da poskusijo 
na ta prostor prenesti del tega, kar 
se na podoben način že več let do-
gaja v hrvaški Čazmi. Tam družina 
Salaj na svojem posestvu imeno-
vanem Salajland vsako leto v pred-
novoletnem času objekte, drevesa 
in postavljene skulpture obsveti s 
štirimi milijoni lučk. 

Del tega vzdušja želijo upravljav-
ci prenesti v Mozirski gaj. Obisko-
valce bodo tako poleg okrasitev 
pričakali prijazni medvedki, pingvi-
ni, Božiček in marljivi organizator-
ji, ki bodo skrbeli za vroč čaj, kuha-
no vino in kakšen slasten prigrizek.

Benjamin Kanjir

OBUJANJE TRADICIJE PARKLJEVANJA NA SOLČAVSKEM

Ko les dobi obraz

Lesene maske, ki jih bodo 
obiskovalci lahko videli, izdeluje 

Januš Goltnik. (Foto: TP).

V soboto, 3. decembra, ob 18. 
uri, bo v Solčavi potekalo parkljeva-
nje na prostem. Ročno izdelane le-
sene maske parkeljnov bodo ožive-
le in se s samim Luciferjem na če-
lu sprehodile po solčavskem prire-
ditvenem prostoru. Na njihovi po-
ti jih bo spremljal tudi sv. Miklavž. 
Tradicijo, ki izhaja iz poganskih ča-
sov, so Solčavani pričeli aktivno 
prebujati pred dobrim letom dni, ko 
so organizirali prvo parkljevanje. V 
sklopu dogodka se bo odvijal tudi 
Miklavžev sejem z izdelki in dobro-
tami lokalnih prodajalcev. 

Tjaša Pečovnik

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO LJUBNO OB SAVINJI

Gasili delavnico, sosednjo hišo, zagorelo tudi gospodarsko 
poslopje 

Gasilska vaja na Golobstovi kmetiji (Fotodokumentacija PGD Ljubno)

Na srečo ni šlo za resnične do-
godke, ampak za gasilski vaji, ki 
so ju izvedli člani ljubenskega ga-
silskega društva. V zaselku Savina 
je prišlo do »požara« na mizarski 
delavnici, iz katere se je le-ta razši-
ril na stanovanjsko hišo. Požar so 
»pogasili« z vodo iz cisterne, iz bli-
žnje reke je ni bilo potrebno črpa-
ti. Načrtovanje in nadzor vaje je bil 
v domeni poveljnika Oskarja Slatin-
ška in podpoveljnika Tomaža Vre-
čarja. 

Omenjena sta izdelala tudi »sce-
narij« za vajo, ki je bila izvedena 

na višje ležeči kmetiji v Primožu pri 
Ljubnem, na Golobstovi domačiji. 
V tem primeru je šlo za zahtevnej-
šo akcijo, saj leži kmetija na nad-
morski višini preko 900 m. Gasilci 
so preizkusili, kaj pomeni letošnja 
pridobitev v njihovem voznem par-
ku. Z novo avtocisterno so bili na 
kraju požara v samo enajstih mi-
nutah, kar je za osem minut bolje 
od časa, ki so ga dosegli s starim 
vozilom. 

Na Golobstovi domačiji so po-
leg klasičnega gašenja z vodo pre-
izkusili gašenje s peno. V sklopu in-

tervencije so izvedli še vajo v nude-
nju prve pomoči poškodovancem. 
Hkrati so prvič preizkusili vso raz-
položljivo opremo iz novega gasil-

skega vozila, ki je na voljo za nude-
nje različnih oblik pomoči v prime-
ru naravnih in drugih nesreč.

Franjo Atelšek
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EKIPA MALEGA NOGOMETA LUFTERJI IZ LUČ

Številni uspehi spodbuda za nadaljnje trdo delo

Lučki Lufterji s trdim delom in športno zagnanostjo segajo po najvišjih mestih ter osvajajo lovorike in 
pokale. (Fotodokumentacija ekipe)

Člani ekipe malega nogometa iz Luč, ki so se 
poimenovali Lufterji, so letos posegali po odlič-
nih rezultatih. Prav gotovo je bila najodmevnej-
ša zmaga na domačem igrišču v Lučah, kjer so 
bili absolutni zmagovalci turnirja v malem nogo-
metu v okviru Lučkih dni.

OSVOJILI PRVENSTVO V SVOJI LIGI
V ligi malega nogometa, v kateri sodelujejo 

ekipe z območja Zgornje Savinjske doline, so 
Lufterji odigrali osem tekem v jesenskem in prav 
toliko v spomladanskem kolu. Letos so prosla-
vili skupno zmago v tej ligi. Udeležujejo se šte-
vilnih turnirjev v savinjsko-šaleški regiji in tudi iz-
ven. Poleti so slavili zmage na turnirjih v Solčavi 
in na Ljubnem ob Savinji v okviru tradicionalnih 
letnih prireditev. Najslajša je bila gotovo zmaga 
na domačem igrišču.

JESENI ŠE NEPORAŽENI
Uspešno so zakorakali v jesenski del nogo-

metne lige v Lučah, kjer do zdaj še niso bili pora-
ženi. Nedavno so se oglasili pri glavnem spon-
zorju Jožetu Moličniku. V arhiv so mu predali 18 
pokalov iz svoje bogate nogometne zbirke. Po-
govor je tekel o nadaljnjem medsebojnem sode-
lovanju.

ZAČETKI V LETU 2008
Zametki nogometne ekipe Lufterji segajo v le-

to 2008. Prvotna ekipa v sestavi Janez Robnik, 
Gregor Zamernik, Žiga Plesnik, Rok Golob, Do-
men Kladnik, Tilen Kladnik in Pero Stakne je bila 
stalnica vsakoletne lige malega nogometa v Lu-
čah, kjer se je vztrajno prebijala skozi tekme in 
postajala vsako leto bolj uspešna. Mlada ekipa 
je zelo zadovoljna, da se jim je pridružil obetavni 
nogometni privrženec Gregor Zamernik. Zaradi 
zdravstvenih težav je moral prekiniti svojo inten-

zivno nogometno pot. Nogomet je začel trenira-
ti pri devetih letih pri NK Ljubno, nadaljeval v re-
prezentanci NK Simer Šampion Celje. Trdo delo 
na treningih, trma, uživanje v igri in želja po us-
pehu so ga pripeljali do slovenske državne re-
prezentance skupine U-19, kjer je odigral nekaj 
mednarodnih tekem. Sedaj igra nogomet bolj 
ljubiteljsko.

PRIDOBIVAJO NOVE ČLANE
Kapetan Gregor Zamernik jih vseskozi us-

merja in motivira z odlično, eksplozivno, hitro in 

močno nogometno tehniko. V zadnjem obdob-
ju sta se jim pridružila mlada nogometaša Mi-
ha Plesnik in Tom Kladnik. Letošnji uspehi niso 
edini, s katerimi se lahko Lufterji pohvalijo. Ko-
nec leta 2011 so v Lučah že slavili skupno zma-
go v ligi malega nogometa. Njihova nogometna 
sposobnost, dobra igra, borbenost, zagnanost 
in hrabrost so se obrestovale tudi v naslednjih le-
tih, ko so nizali uspeh za uspehom. Tako so sla-
vili zmago lige malega nogometa v Lučah tudi v 
letih 2012 in 2014.

Marija Lebar

ODBOJKARSKI KLUB KLS LJUBNO

Po sedmih krogih še neporažene
Odbojkarice OK KLS Ljubno nadaljujejo zma-

goviti niz v letošnjem prvenstvu 3. DOL vzhod. 
Na gostovanju v Murski Soboti pred tednom dni 
in v zadnjem, 7. krogu na domačem parketu, so 
iztržile poln izkupiček.

Srečanje na gostovanju med prvo in drugo 
ekipo na lestvici se je na tekmi šestega kroga 
začelo zelo izenačeno. Ljubenske igralke so pri-
čakovale težko tekmo, saj je bila ekipa na dru-
gi strani mreže do tega kroga še brez izgublje-
nega niza. Gostiteljice iz Murske Sobote so še-
le v podaljšku prvega seta strle odpor ljubenskih 
odbojkaric, ki so imele vseskozi prednost, ven-
dar jim sreča ob zaključku ni bila naklonjena. 

V preostalih treh setih so igralke KLS Ljubno s 
sproščeno in učinkovito igro strle odpor doma-
čih igralk in zaključile tekmo s šesto prvenstve-
no zmago in končnim rezultatom 3:1 (25:27; 
25:18; 25:14; 25:19).

V 7. krogu je na Ljubnem gostovala mlada in 
neizkušena ekipa iz Radelj, ki doslej še ni osvo-
jila prvenstvene točke, kar se je poznalo tudi na 
igrišču. Začetek prvega seta je bil povsem v zna-
menju Ljubenk, v drugem so gostje lahko držale 
ravnotežje, kaj več pa jim ni uspelo. Tretji set so 
ljubenske odbojkarice hitro zaključile v svojo ko-
rist z rezultatom tekme 3:0 (25:22; 25:22; 25:8) 
in zabeležile sedmo prvenstveno zmago. Tako 

ostajajo še edina neporažena ekipa. V nasled-
njem krogu ekipa KLS Ljubno gostuje v Mežici.

Ekipa starejših deklic je nastopila na turnirju 
v Slovenj Gradcu in zabeležila en poraz in eno 
zmago. Najprej so bile poražene od ekipe Radelj 
z 2:0 (25:11; 25:17), v drugi tekmi pa premaga-
le domačo ekipo z 2:0 (25:18; 25:13).

Zelo uspešne so bile najmlajše igralke (mini 
odbojka), ki so nastopile na turnirju v Šempe-
tru in dvakrat zmagale. Najprej so premagale 
drugo ekipo Šempetra z rezultatom 3:0 (25:11; 
25:14; 25:11) in nato še prvo ekipo Šempetra z 
rezultatom 2:1 (25:11; 15:25; 25:12).

Franjo Atelšek
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ALEŠ RAKUN TUDI URADNO DRŽAVNI PRVAK

Na podelitvi stal ob boku Timu 
Gajserju

Aleš Rakun, državni prvak v cestno hitrostnem motociklizmu skuter 70 ob 
enoletni zbirki pokalov z domačih in mednarodnih dirk 

(Foto: Jože Miklavc)

Kot smo že poročali, je 22-letni 
Aleš Rakun iz Poljan na domačih 
in mednarodnih tekmah v cestno 
hitrostnih motociklističnih dirkah 
v tem letu nanizal vrsto odličnih 
uvrstitev, med njimi kar pet prvih 
mest. V seštevku točk ga je v nje-
govem razredu skuter 70 to posta-
vilo na vrh te športne zvrsti. Na slo-
vesnosti pri AMZS v Ljubljani sta 
mu minuli petek čestitala predse-
dnik Olimpijskega komiteja Slove-
nije Bogdan Gabrovec in predse-
dnik vlade dr. Miro Cerar.

Na slovesnosti v Festivalni dvo-
rani so se zbrali najboljši slovenski 
tekmovalke in tekmovalci, priredite-
lji, organizatorji, člani komisij in od-
borov za moto šport. Ob razglasitvi 

priznanj in uradnih uvrstitev so jim 
podelili listine in pokale ter jim čes-
titali za odlične dosežke. Med vse-
mi je najbolj blestel svetovni prvak 
v motokrosu Tim Gajser, srečen ob 
tem dogodku pa je bil tudi Aleš Ra-
kun, ki mu je velik podvig uspel že 
v prvem letu trdega treninga in te-
kem na mednarodni ravni.

V svojem razredu je z 222 dose-
ženimi točkami močno premagal 
drugouvrščenega Silvana Mladova-
na s 153 ter tretjega Danijela Raču-
nico z 91 točkami. Aleš bo zimo ob 
delu preživel z načrti za prihodnjo 
sezono, vmes bo treniral na smu-
čeh in na novem štirikolesniku, ker, 
kot je dejal, kolesa se vrtijo naprej.

Jože Miklavc

USPELA 2. SAVINJSKA REGATA NA JADRANU

Morjeplovci Savinjske doline 
lovili veter na Kornatih

Zmagovalna ekipa Marinci s skiperjem Stankom Kolarjem 
(Foto: Tomaž Petek)

Jadralni klub Savinja je ob za-
ključku jadralne sezone na Korna-
tih uspešno izvedel drugo Savinj-
sko regato po svoji ustanovitvi. Na 
njej je sodelovalo devet ekip, torej 
dve več kot lani. Ekipe so tekmo-
vale s tipskimi jadrnicami Bavaria 
36. Po štirih plovih je v skupnem 
seštevku zmagala ekipa Marincev. 
Poleg vodje Stanka Kolarja so eki-
po sestavljali še Vanja Češnovar, 
Jasna Klara Ajdnik, Ana Napotnik, 
Martin Sem in Andrej Jeraj.

ZANIMANJE ZA JADRALNI ŠPORT 
V DOLINI JE V PORASTU

Tokratna regata dokazuje, da je 
zanimanje za jadranje in morska 
doživetja v Savinjski dolini visoko. 
Zasluge za ta popularni šport in 

uspešno organizirano regato so 
na strani vodstva kluba, ki je doka-
zal, da se vložen trud na področju 
tekmovalnega jadranja že obres-
tuje. Organizatorje veseli tudi dej-
stvo, da se za ta šport navdušuje 
vse več tekmovalk. 

Dokaz za to je prvouvrščena eki-
pa Marinci, ki jo sestavljajo dekleta 
in skiper Stanko Kolar. Drugo mes-
to v skupnem seštevku so prijadra-
li Lufterji s skiperjem Boštjanom 
Podlesnikom, tretjeuvrščena je bila 
Biomasa sailing team z vodjem ja-
dranja Primožem Zvirom. Od četr-
tega mesta dalje so si sledile ekipe: 
Kamp Menina, Odpisani, Avtoličar-
stvo Špur, JK »Živa Ana«, Loghouse 
ter Pohotni pastirji.

Jože Miklavc

ZAKLJUČNA PRIREDITEV POKALA COCKTA V SMUČARSKIH SKOKIH

Dva skupna zmagovalca in drugo mesto za ljubensko ekipo

Timi Zajc (v sredini) je zmagal v kategoriji mladincev do 18 let. 
(Fotodokumentacija SSK Ljubno BTC)

Pretekli teden so v Tržiču pode-
lili pokale najboljšim smučarskim 
skakalcem za poletno skakalno se-
zono. V pokalnem tekmovanju so 
se odlično odrezali mladi skakalci 
Smučarsko skakalnega kluba BTC 
z Ljubnega ob Savinji, saj so osvo-
jili šest pokalov za posameznike in 
pokal za ekipno drugo mesto.

Zmagovalca poletnega tekmo-
vanja za pokal Cockta sta bila Mar-
cel Černivšek v kategoriji dečkov 
do 10 let in Timi Zajc v kategoriji 
mladinci do 18 let. Drugo mesto so 

osvojili Jernej Presečnik med dečki 
do 15 let, Žak Mogel med mladinci 
do 16 let in Matevž Samec v kate-
goriji mladinci do 20 let. Tretje mes-
to je med mladinci do 16 let pripad-
lo Filipu Vrancu. Ekipa je na državni 
ravni osvojila drugo mesto.

V štajersko koroški regiji je v ka-
tegoriji dečkov do 10 let Gašper 
Presečnik zmagal, Marcel Čer-
nevšek je bil drugi. Med deklicami 
do 11 let je Naja Žerovnik osvojila 
tretje mesto.

Štefka Sem
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NAMIZNOTENIŠKI KLUB SAVINJA LUČE 

Krog pred koncem Lučani že jesenski prvaki
V soboto je v 2. slovenski na-

miznoteniški ligi potekal 4. krog je-
senskega dela. Igralci NTK Savinja 
iz Luč so imeli na sporedu dve po 
pričakovanjih zelo težki gostova-
nji. Igrali so proti trenutno drugo- in 
tretjeuvrščenima ekipama iz Rake-
ka in Kočevja.

Že v dopoldanskem dvoboju 

proti ekipi PPK Rakek so Zgornje-
savinjčani prikazali odlično formo 
in so nasprotnike z Notranjske pre-
magali z zanesljivih 5:1. Po dvak-
rat sta bila uspešna Patrik Rosc 
in Jure Slatinšek, z eno zmago pa 
je pozitivno presenetil tudi mladi 
Oskar Rosc.

Popoldanski derbi proti doslej 

neporaženi ekipi NTK Melamin iz 
Kočevja je odločal o trenutnem 1. 
mestu v ligaški razvrstitvi. Po odlič-
nih predstavah so gostje iz Luč tek-
mo dobili z rezultatom 5:2. Tri zma-
ge je prispeval Slatinšek, dve je do-
dal še Patrik Rosc.

Po teh novih zmagah in osvo-
jenih štirih točkah je NTK Savinja, 

krog pred koncem jesenskega de-
la, potem, ko je zmagal na vseh do-
sedanjih tekmah, že jesenski prvak 
v drugoligaški konkurenci. Če Lu-
čani podobne predstave ponovijo 
še spomladi, jim bo uspel velik cilj 
– preboj v elitno 1. slovensko na-
miznoteniško ligo. 

Marija Lebar

KOŠARKARJI NAZARIJ USPEŠNI TUDI V POKALU

Zmagovalni niz nadaljevali proti Bistrici
Po petih zaporednih zmagah v 

3. SKL skupini zahod so nazarski 
košarkarji prejšnjo sredo odigrali 
tekmo 3. kroga pokala Spar. Gos-
tili so tradicionalno neugodnega 
nasprotnika Bistrico in jo s pravimi 
strelskimi vajami prepričljivo nadi-
grali s 84:51.

Po uspešnem nastopu v prven-
stvu in zmagi nad Slovanom je za 
člansko ekipo Nazarij sledil enote-
denski prvenstveni premor. Po pe-
tih zaporednih uspehih člani os-
tajajo neporaženi in zasedajo vrh 
svoje skupine. Kljub premoru ekipa 
še vedno ostaja v visokem tekmo-

valnem ritmu, saj uspešno nasto-
pa tudi v pokalu Spar. 

V sredo, 16. novembra, so v 3. 
krogu tega tekmovanja v svoji dvo-
rani gostili Bistrico, tradicionalnega 
nasprotnika, s katerim so bile tek-
me vedno napete in polne posebne-
ga naboja. Sredin tekmec prav ta-
ko nastopa v 3. SKL, vendar v sku-
pini vzhod, kjer zaseda predzadnje 
mesto. Ponovno se je obetal derbi, 
vendar je bil tokratni precej enosme-
ren. Za to so poskrbeli bleda igra Bi-
strice in učinkoviti domači košar-
karji, ki so odločno začeli srečanje. 
Strelsko so bili izjemno razpoloženi, 

saj so zadeli kar 12 trojk in zato se je 
prednost v njihov korist višala skozi 
celotno srečanje. 

S to predstavo so nadigra-
li nasprotnika za 33 točk in si za-
gotovili praktično neulovljivo pred-
nost, ki so jo branili v sredo, 23. no-
vembra, v Slovenski Bistrici. Nazar-

ski košarkarji ne bodo imeli veli-
ko časa za regeneracijo, saj jih že 
danes čaka gostovanje v Ljublja-
ni, kjer bodo v dvorani Osnovne šo-
le Kašelj igrali 7. krog 3. SKL proti 
Jančam, ki je s petimi porazi zad-
njeuvrščena ekipa skupine zahod.

Roman Mežnar

Mama, hvala ti za vse,
trpljenje te spremljalo do zadnjega je dne,
vem, da med zvezdami zopet snidemo se.

ZAHVALA

Marija OREŠNIK
p. d. Fužinska mama

29. 9. 1936 - 12. 11. 2016

Iskrena hvala duhovniku Martinu in Marku, sosedom, sorodnikom, 
znancem in prijateljem za izrečena sožalja, za cvetje, sveče, svete ma-
še in vso pomoč.

Hvala govornici, pevcem, praporščakom, ge. Angelci Šuster in ose-
bju doma Polzela za nesebično pomoč.

Hvala vsem, ki ste jo spremljali na njeni zadnji poti.

Žalujoči vsi domači

Ko prebujalo se je jutro,
tiho si odšel, pustil si le sledi svojih rok, 
zdaj naš dom ovit je v sivino, 
žalost in neizmerno bolečino.

V SPOMIN

Ciril KRAJNC
29. 3. 1953 - 24. 11. 2015

Minilo je eno leto, odkar nas je zapustil dragi mož, ati in stari ata. 
Hvala vsem tistim, ki ga imate v lepem spominu, obiskujete njegov 
grob in mu prižigate svečke v spomin.

Pogrešamo te žena Minka, 
hčerka Kristina in vnukinja Špela
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IZ POLICIJSKE BELEŽNICE

Naročniki Savinjskih novic imajo 15% POPUST pri objavah zahval.

S svojim smehom
vsakega osrečiti si znal,
a pred usodo
sam nemočen si ostal.

V SPOMIN

Uroš BENDA
1975 - 2014

21. novembra 2016 sta minili dve leti, 
od kar ni več med nami našega dragega Uroša.

Vsi tvoji

Srce je dalo vse, kar je imelo,
nobene bilke zase ni poželo,
odšel si sam na pot neznano.
Kjer ni skrbi in bolečin,
za tabo ostal je le
boleč spomin.

V SPOMIN

Jože KOKOVNIK ml.
17. 1. 1983 - 21. 11. 2009

V teh dneh mineva sedem let, odkar nas je zapustil dragi Joško.
Hvala vsem, ki se ga spominjate, obiskujete njegov grob in mu pri-

žigate svečke v spomin.

Vsi njegovi

• VNELE SO SE SAJE
Zgornji dol: 17. novembra ob 10.47 so se v Zgornjem dolu vne-

le saje v dimniku stanovanjskega objekta. Gasilci PGD Nova Šti-
fta, Gornji Grad in Bočna so pogasili požar, očistili dimnik in pre-
ventivno s termo kamero pregledali prostore stanovanjskega 
objekta.

• VODA ZALILA KLET
Logarska dolina: 19. novembra ob 15.35 je v Logarski dolini 

zaradi močnih padavin voda zalila kletne prostore gostinskega 
objekta. Posredovali so gasilci PGD Solčava, ki so izčrpali vodo 
iz objekta.
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TIPKA HITREJE OD MISLI
Tinka Savodnik (levo), udeleženka pogovornega večera z Ičo Pu-

trih: »Takole ti povem, moj Bert, tale tvoja sogovornica je zelo iskrive-
ga duha, še bolj iskrive pa so njene šale.«

Bert Savodnik, voditelj pogovornega večera na Rečici: »Doma 
sem ti  tudi povedal, da Iča hitreje tipka kot midva govoriva.«

Iča Putrih, humoristka: »Raje kot o mojem tipkanju se pogovarjaj-
mo o seksu, bo več koristi in več smeha.«

VINO MOZIRSKE KAVČINE 
Kletar, vinogradnik in trški viničar, mozirski Mihael Fajfar je predal 

gospodarju potomke Guinnessove vinske trte s poreklom z Lenta, 
županu občine Mozirje Ivanu Suhoveršniku pridelke letnikov 2013, 
2014 in 2015. Protokolarno vino iz Mozirskega gaja si bodo preje-
mniki morali »prekleto« zaslužiti, je bilo razumeti na prevzemu, ko je 
Fajfar znosil pred Iva tri košare malih žlahtnih vinskih steklenic. Eno 
so odprli za pokušino in se muzali, češ, kako dobro da je. Sv. Martin 
že ve, mi pa za zdaj še ne.

PO DARETOVIH POTEH IN 
SPOMINIH 

Franci Podbrežnik – 
Solčavski, moderator kon-
certa Darka Atelška: »Moja 
današnja oprava je prvič v 
življenju narodna noša, fri-
zura Atelšek, letnik 1971. 
Samo še na to drevo sple-
zam, pa bom v takem ele-
mentu kot Dare, ko igra na 
Primorskem, saj so on in 
njegovi muzikanti sposob-
ni igrati kjerkoli, pa če še 
tako žuli.«

(Foto: MŠ)

(Foto: MŠ)

(Foto: JM)
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Križanka, Informacije

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 48. številki SN

2016

Ime in priimek:

Naslov: 

Vsebina oglasa (do 10 besed):

Najbolj brane knjige v 
Osrednji knjižnici Mozirje

Odrasli: 
Sophocles: Antigona, Quick, Amanda: Skrivnostna ženska, 

Brown, Sandra: Nebeška vročica, Day, Sylvia: Predrzna : peti del se-
rije Crossfire, Young, Samantha: Dublinska ulica, Diffenbaugh, Va-
nessa: Nikoli nismo prosili za krila, Mazzantini, Margaret: Novoro-
jen, Woodiwiss, Kathleen E.: Pepel v vetru, Bucay, Jorge: Pot sreča-
nja, Shalvis, Jill: Preprosto usoden, Jančar, Drago: To noč sem jo 
videl, Simons, Paullina: Bronasti jezdec, Allende, Isabel: Otok pod 
morjem. 

Mladina: 
Rippin, Sally: Brina Brihta, Makarovič, Svetlana: Pekarna Miš-

maš, Seliškar, Tone: Bratovščina Sinjega galeba, Milčinski, Fran: 
Butalci, Černej, Anica: Hi, konjiček, Andersen, Hans Christian: Gr-
di raček, Rudolf, Mojca: Kje je Jure?, Suhodolčan, Primož: Kole-
sar naj bo!, Ingolič, Anton: Tajno društvo PGC, Baumgart, Klaus: 
Larina skrivnost, Bevk, France: Lukec in njegov škorec, Dahl, Ro-
ald: Matilda, Bedford, David: Moja mamica, Štampe Žmavc, Bina: 
Muc Mehkošapek.
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Petek,
25. november

ob 18.00. Galerija Nazarje
Odprtje razstave akademske slikarke Suzane Švent
ob 19.00. Športna dvorana Mozirje
Odbojkarska tekma - Mozirje : Svolley Vuzenica
ob 19.00. CDM Rečica ob Savinji
Večer slovenske besede: gostja pisateljica 
Katarina Marinčič
ob 20.00. Kulturni dom Luče
Komedija Matjaža Javšnika Striptiz

Sobota,
26. november

ob 9.00. Športna dvorana Mozirje
Sejem rabljene, nove in starodobne smučarske 
opreme
ob 9.30. CDM Rečica ob Savinji
Sobotna ustvarjalnica za otroke
ob 10.00. OŠ Ljubno ob Savinji
Turnir v mali odbojki: KLS Ljubno, Mozirje, Celje, SIP 
Griže
ob 18.00. Katedrala v Gornjem Gradu
Koncert Staneta Vidmarja Moje pesmi ... 
moje življenje
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Turnir v taroku
ob 19.00. Dom kulture Nazarje
Komedija Matjaža Javšnika Striptiz

Nedelja,
27. november

ob 9.00. Športna dvorana Mozirje
Sejem rabljene, nove in starodobne smučarske 
opreme
ob 14.00, Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekma - Nazarje Input : Konjice-Zreče 
(mladinci)

 Ponedeljek,
28. november

ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Proslava s podelitvijo priznanj ob 150-letnici 
Rdečega križa na Slovenskem

Torek,
29. november

ob 10.00. CDM Rečica ob Savinji 
Dopoldanska čajanka
ob 18.00. Galerija Mozirje
Potopisno predavanje Damjana Jevšnika Nova 
Zelandija

Sreda,
30. november

ob 17.00. CDM Rečica ob Savinji
Ura pravljic z ustvarjalno delavnico
ob 18.00. CDM Rečica ob Savinji
Svetovalnica s predavanjem Demenca - 
prepoznavanje in sprejemanje

Četrtek,
1. december

ob 17.00. Knjižnica Mozirje
Ura pravljic: Miklavž prihaja
ob 18.00. Kulturni dom Mozirje
Stand up komedija Vida Valiča Ne okol' govor't
ob 19.00. Glasbena šola Nazarje
Nastop učencev Glasbene šole Nazarje

Napovednik, Mali oglasi, Oglasi

Napovednik dogodkov

◊	KMETJE,	GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa osta-
la dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in po-
ceni; Brlec Franc 041/606-376.

GP Brlec d.o.o., Krnica 50, 3334 Luče.

◊	ŠIVILJSTVO	ŽANA	
Šivanje po meri, kostimi, srajce, hlače in razna popravila (menja-
va zadrg, krajšanje, ožanje). Gsm 041/498-943. 

Oblak Z. Barbara s.p. Ljubija 88, 3330 Mozirje.

◊	STEKLARSTVO	TAMŠE
Vsa obdelava stekla, okvirjanje slik, darila …
www.steklarstvotamse.com, gsm 031/305-532.

Jaka Tamše s.p., Savinjska c. 12, Mozirje.

◊	TOTAL	TV	AKCIJA
Izkoristite brezplačno namestitev sistema Total tv. Akcija traja 
do 31.12.2016. Pokličite 041 208 968.

Slavko Robnik s.p., Podvolovljek 29, 3334 Luče, pooblaščen zastopnik za 
TOTAL TV in TELEMACH.

◊	OPRAVLJAM	VSA	SLIKOPLESKARSKA	DELA,	
beljenje z apnom, montaža knauf sistemov in odpravljanje zidne 
plesni. Tel. št. 030/305-570.

PLESKARSTVO SALEH, Tadej Grudnik s.p., Zadrečka cesta 15, Nazarje. 

◊	KOMBI	PREVOZI	–	TEVČ
Izleti, zaključki in KTMO; gsm 041/529-063; in 
◊	SKI	BOARD	SERVIS
raztegovanje smučarskih in ostalih čevljev, menjava zaponk – 
klipsnov, posredništvo za Fischer in prodaja nove ter rabljene 
smučarske opreme. Novo: napenjanje in testiranje tenis lopar-
jev. Servis na Prihovi in v Mozirju. Gsm 041/529-063.

Vinko Tevč s.p., Prihova 51, Nazarje.

ŽIVALI – PRODAM
Prodam prašiče, od 25 do 80 kg, in fi-
žol češnjevec v zrnju; gsm 041/445-
315.
Prašiče, najboljše mesnate pasme in 
svinjske polovice s prevozom. Fišar; 
gsm 041/619-372.
Prodamo prašiče, težke od 120 do 250 
kg, ugodno; gsm 031/832-520.
Prodam bikca čb, starega 10 dni; gsm 
051/33-10-20.

Prodam ženski volneni plašč št. 42 
(črn) in ženski kostim št. 46, rjave 
barve, cena 50 eur; gsm 031/419-
945.
Prodam pripravo za stiskanje želodcev, 
salam, bunk, špeha; gsm 041/287-
976.
Prodam jeklena platišča, 205/55/16 
(ugodno) tojota; gsm 031/628-656.

DRUGO ODDAM
Na brezplačni test za 14 dni dam stroj 
za razdeljevanje valjastih bal (glodal-
ka); gsm 041/354-657.

VOZILA – PRODAM
Prodam vw caddy, 1,6 tdi, 102 km, l. 
2011, 136.000 km, 4 nove gume mi-
chelin crass climate; gsm 040/684-
238.

NEPREMIČNINE
Ugodno prodam 87 m2 veliko stanova-
nje v Mozirju; gsm 030/284-699.

OSEBNI STIKI
Očka, ljubitelj narave, športa, išče ži-
vljenjsko sopotnico brez obveznosti; 
gsm 031/807-376.

Prodam drugič brejo kravo ciko, staro 3 
leta; gsm 070/263-464.
Prodam prašiča domače reje; gsm 
031/465-969.
Prodam bikca simentalca, star dva me-
seca, za nadaljnjo rejo; tel. št. 58-35-
147.
Prodam 2 prašiča, težka 200 kg, ekolo-
ške reje; gsm 051/335-751. 
Prodam bikca čb, starega 10 dni, gsm; 
031 805 832.

Prodam brejo telico RJ pasme in bikca 
CK pasme; gsm 031/501-250.
Prodam kozla za zakol ali nadaljno re-
jo; gsm 051/372-703.

ŽIVALI – KUPIM
Kupim krave in telice za zakol, plačilo 
takoj; gsm 031/832-520.
Kupim kravo, telico za zakol, dopitanje 
in teličke nad 100 kg, mesni tip; gsm 
031/533-745.

DRUGO – KUPIM 
Traktor in vso ostalo kmet. mehanizaci-
jo v kakršnem koli stanju kupim; gsm 
031/736-727.

DRUGO – PRODAM
Prodam seno v okroglih balah; gsm 
041/289-717.
Prodamo zidan štedilnik – fakonja – 
z grelcem za centralno kurjavo; gsm 
031/295-331.
Ugodno prodam dobro ohranjeno, tur-
kizno modro sedežno garnituro, 2,8 x 
2,8; gsm 051/625-441.
Prodam koruzo v zrnju, pridelano v Zg. 
Savinjski dolini in posušeno v sušilnici; 
gsm 041/510-219.
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Oglasi




